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Dobro zane!
29% CENEJE'^

Sir Edamec
postrežno,
Ljubljanske mlekarne,
1 kg

redna cena 8,97

6,35

19% CENEJE!

Trajno mleko 
Benefit 
1.5% m.m.,
1 I

redna cena 0,62

0,50

10% CENEJE!
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Čokolino
Podravka,
1 kg

redna cena 6,69

5,99
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Dobrodošli v S RAR ® ZAGORJE!
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SUZUKI - AVTOM ISA KRŽIŠNIK
POMLADNA AKCIJA VOZIL SUZUKI - 

NA ZALOGI TUDI 4x4 POGON 
VSI MODELI IMAJO KLIMO, ABS, AUDIOSISTEM
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Ignis 4x4

VSI MODELI 
IMAJO 

MOŽNOST 
POGONA 4x4
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Avtohiša Kržišnik Zagorje
Selo 65, 1410 Zagorje ob Savi, tel.: 03 56 64 729, 03 56 64 730, fax: 03 56 68 359

www.avtohisa-krzisnik.si
Pooblaščeni prodajalec in serviser vozil Mazda in Suzuki, prodaja rabljenih vozil, avtokleparstvo, avtoličarstvo, mešanje barv, rent-a-car, najem avtodoma 

Pneumatic center, optika, pregled klimatskih naprav, popravilo vozil poškodovanih od toče,
popravilo ter testiranje zavor, pregled izpušnih plinov _____________

IK ZAGORJE

MAZDA 2 
Čisto nov malček 

EuroNCAP 5 zvezdic

Mazda 3 in Mazda 5 
AKCIJA - POPUST 

ali FINANCIRANJE NAKUPA 
BREZ OBRESTI

Uradna poraba goriva 3,9 do 10,2 1/100km,uradna emisija C02 167 do 246 g/km.
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Trifail Tribune

Vandalizem v Trbovljah

Teve varnost elektronika 
pred novimi izzivi in 
imenom

Sklad dela za pomoč nev
ladnim organizacijam

Marjeta in njeni ljubimci v 
Čemšeniku

ŠTUNF

Intervju: Helena Hauptman

Manj je več

Balinanje na KRC Stopnikar

Zasavc-a izdaja Grafika Gracar d.o.o.,
Lava 7b, 3000 Celje, tel. 03 54 52 666, fax 03 54 73 166.
Glavna odgovorna urednica: Marta Hrušovar.
Uredniški odbor: Stanislava Radunovič, Fanči Moljk, Anton Šutar 
in Boštjan Grošelj.
Redakcija se zaključuje ob ponedeljkih ob 12.00 uri.
Prodaja, trženje in tisk: Grafika Gracer, Celje.
Tiskano en dan pred izidom v nakladi 2000 izvodov.
Naslov uredništva: Zasavc, Cesta zmage 3,1410 Zagorje ob Savi.
Telefon: 03 56 64 250, Faks: 03 56 64 494
GSM: 041 410 734, komerciala: 031 822 533,040 267 411.
E-mail urednica: hruski@siol.net, E-mail: zasavc@email.si,http://zasavc.gajba.net 
Zasavc je štirinajstdnevnik, izhaja ob četrtkih.
Letna naročnina je 28,17 EUR (6.750,00 sm, polletna 13,52 EUR (3.240.00 sit).

Naročnina za tujino je 81 EUR ali druga valuta v protivrednosti.
V ceno je vračunan 8,5 % DDV.
Odpoved naročnine sprejemamo v pisni obliki po obračunskem obdobju. 
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne honoriramo in ne vračamo.
Brez dovoljenja urednika ponatis člankov ni dovoljen.
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»Slovenci kre

meniti, le stopimo v 

korak, da osvobodimo svoj 

domači prag!?« Malce neverjetno 

je, da so se bojevito razpoloženi Slo

venci zbrali ob koritih (cvetličnih, da ne 

bo pomote) pri Jorasu na slovenski meji '

' s Hrvaško na predvečer dneva upora proti 

okupatorju. Še manj verjetno pa je bilo, da jih 1 

' bodo zares uspeli odstraniti.Tisto bojevito vzdušje, I 

i s katerim so Slovenci kremeniti osvobajali prag, so ob-1- 

' lasti kdaj že razglasile za Evrope nevredno. Naši bojevniki ( 

i so se tokrat razšli brez zmage, v goreči želji organizatorja,) 

fda ne bi zboleli. Menda slovenska policija ni dovolila, da bit 

1 dobili vodo in hrano in podobno. Seveda bi lahko zares fasali) 

j1 kakšen prehlad in kruljenje v želodcu, saj noči še niso primerne ( 

j za taborjenje na prostem, še posebej za nedohranjene. Hm, le) 

(kako preživijo tisti, ki se jim je v teh človekoljubnih časih slučajno (

) streha nad glavo podrla, pa naj bo to zaradi naravnih sil ali pa zara

di birokratskih neumnosti. Hvala bogu in skrbi za zdravje/

j so se vrli odstranjevalci 

(skrb za kleno telo 

(za številne obisko- 

(zdravstvenega za- 

(ponedeljkovem 

(morala biti skrb 

(polni čakalnici in 

(njo hudo velika,

(pred vrata ene in 

(ki je po čudežu to 

(dežurala in se po- 

) razdajala. Neverjetno,

(in potrpežljivi. Mogoče

w

ponoči razšli. Prav ta ista) 

je bila najbrž vzrok/ 

valce trboveljskega) 

voda v čudovitem) 

dopoldnevu. Res je) 

čakajočih v nabito) 

na hodniku pred) 

da so se nagnetli) 

edine ambulante,) 

dopoldne delala,) 

leg tega še urgentno) 

kako so ljudje vztrajni) 

bi bilo te njihove last-)

\nosti uporabiti še kje. Zelo jasno jim je bilo vsem, da bo prej 1 

(potekel delovni čas človeka v belem tam za vrati, v katera so) 

(pobožno gledali, kot pa bodo, vdani v usodo dočakali, da sef 

) jim Sezam odpre.Ako si pogajalci delodajalcev in delojemal-) 

Scev ne predstavljajo, kakšna bi bila videti stavka v belem/ 

(naj mirno pridejo, katerikoli dan v tednu in si v živo v) 

(trboveljskem zdravstvenem domu ogledajo stvar. Nef 

(ljubi moji, ni štrajk, prvomajske počitnice so. Za temir 

^pridejo že poletne, za njimi jesenske in nato zim-

(ske in......tako se vrti svet v belem...

.pa s soncem obsijan praznik dela vamf 

n voščim vsem -

Urednica Marta
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Naslovnica:
Konec... ?!

Avtor naslovnice:Jože Ovnik

30. april 2008



Draga Barbara, ne morem si kaj, da se ne bi oglasil na vaš 
članek v pismih bralcev v predzadnji številki Zasavca. Ta 
uvodoma ni sporen. Nikakor. Celo pohvaliti ga je treba. 
Toda samo v začetku. Sporen postaja proti koncu, ko pra
vite, da se v imenu volitev trenutne lokalne politične ob
lasti v senci, želijo na račun enega, torej, po vaše, edinega 

najbolj uspešnega podjetja v Trbovljah, povzpeti tja, kjer ste sedaj vi.Take 
osebne politične poneverbe pa tečejo na kratke proge, to veva oba, zato 
vaš zapis popolnoma razumem. Draga Barbara, v kolikor si želite poda
ljšati poslanski mandat, se boste morali zamisliti, na kateri strani politike 
boste delovali. Glede na nedavne nenavadne prestope še vedno upam(o), 
da se boste odločili za pravo. Na tej poti pa vam želimo vsi, ki smo zaradi 
izbire zelene „ožigosani,, na vekomaj veke, veliko sreče in čimmanj polen 
pod kolena.Ali pa se mogoče motim?? Kajti čas zelene, kot najbolj zažele
ne, šele prihaja.Če ne bo že prepozno ...
Priznanje vplivov okolja na človeka in njegovo zdravje nas pripelje do pra
vice do zdravega življenjskega okolja. Ustava R. Slovenije v svojem 72. 
členu govori. Citiram:

72. člen
(zdravo življenjsko okolje)

Vsakdo ima v skladu z zakonom (kje in kakšen je ta zakon, ki dovoljuje, da steber 
trboveljskega gospodarstva, cementarna Lafarge, preganja borce za čisto okolje po 
sodiščih z civilnimi tožbami in izvaja pritisk na drugače misleče?) pravico do zdravega 
življenjskega okolja.
Država skrbi (o, pa še kako!! Koper, Jesenice, Celje, Velenje, Zasavje, Maribor, 
Mežica, Črna, Šoštanj, Krško...) za zdravo življenjsko okolje. V ta namen zakon določa 
pogoje in načine za opravljanje gospodarskih in drugih dejavnosti. Zakon določa, ob 
katerih pogojih in v kakšnem obsegu je povzročitelj škode v življenjskem okolju dolžan 
poravnati škodo. Varstvo živali pred mučenjem (ali onesnaževanje okolja ni mučenje 
ljudi in živali? Če ni, zakaj se je Vatikan 200 let po nastopu industrijske revolucije 
končno spomnil in ga uvrstil na seznam desetih novodobnih grehov, med katerimi je 
ravno onesnaževanje okolja postavil na prvo mesto??) ureja zakon.

Pa „pojdiva,, malo skozi vaš dopis, ki ga bom sproti pokomentiral. Pravite: 
da bi nas moralo priznanje vplivov okolja na človeka in njegovo 
zdravje pripeljati do pravice do zdravega življenjskega okolja, 
kar bi moral biti interes nas vseh. (Pa je?? Nas vseh?? Kako naj 
razumem zapisano, ko pa že v nadaljevanju pišete o političnih apetitih v senci 
in o nesmotrnosti zapiranja, sicer resda ekološko sporne, najbolj uspešne firme 
v Trbovljah, pa vendar. O tem v nadaljevanju...) A zadeva hitro preraste 
v moralno sporno, (ali ni moralno sporno, da se pred javnostjo skrivajo 
podatki o vzrokih umrljivosti Trboveljčanov, medtem ko si Zasavska lovska 
društva svojega izplena ne upajo predelati v klobase, pršut ali pašteto?) ko se 
za sicer navidez »čisto« okroglo mizo skrivajo politični interesi 
posameznih zelenih društev. (Ki vsakodnevno opozarjajo na kataklizmo 
v kateri živijo, ob tem pa so zasmehovani od tistih, ki so bili voljeni za to, da 
jih ščitijo, izdani od poklicanih inšpektorskih služb, ki v imenu in pod pritiskom 
kapitala ne opravljajo ali ne smejo?! opravljati dela, za katerega so poklicani. 
Da o zaspanosti lokalnih poročevalcev v javnih medijih ne pišem posebej. In kaj 
sploh je slabega v tem, da se preko takšnih omizij na političen način izražajo 
zaskrbljenost in nezadovoljstvo nad vedno bolj aktualnim ekološkim stanjem v 
dolini? Je velikan Vatikan kaj drugega kot politična organizacija? Po vaše menda 
je, če je med 10 novodobnih grehov človeštva uvrstil tudi onesnaževanje okolja in 
ga med vsemi postavil na prvo mesto!!) In to ravno v času, ko se jasno ve, da se 
nam ta planet ob taki svetovni politiki dobesedno topi pod nogami!! Garantiram 
vam, draga Barbara, da če boste šli tako naprej, se bo stara narodna pesem Lipa 
zelenela je,začela vTrbovljah prepevati v duhu Lipa ovenela je...pa se sploh še 
razcvetela ni...) Toliko bolj,če so le ti načrtno uperjeni zoper zgolj 
en gospodarski subjekt v sicer zasičenem okolju z onesnaževalci. 
Naključje? (Barbara, uperjeni so proti vsem! onesnaževalcem, samo da 
Lafarge zaradi svoje ignorance do Trbovelj, ki si jih je prilastil kot del svojega 
tovarniškega dvorišča, prednjači pred vsemi. Verjemite, tudi v sami cementarni 
vladata dva pola. Tistih, ki so za sanacijo cementarne in tistih, ki so sluge 
francoskih oblastnikov. Dobiti prave podatke iz same cementarne ne civilni 
iniciativi ne političnim strankam ne predstavlja nobene težave več. Problem 
je, da vsebini teh podatkov nihče ne verjame. S cementarno so povezani tudi

drugi problemi, kot npr lokacija izgradnje centralne čistilne naprave pri Sušniku, 
kjer se cementarniški tovornjaki nikakor ne umaknejo s parkirišča, ki je za 
njeno izgradnjo namenjeno. Od vse silne gradnje je postavljena samo tabla, na 
kateri, kot v posmeh vsem nam, plapola evropska zastava...da o nedelujočem 
zbiralniku meteornih voda na trboveljski tržnici ne izgubljam posebej besed... 
Ne verjamem vanj, verjamem pa v načrtno akcijo konkurence, 
ki izbira lokalne akterje z jasnimi političnimi ambicijami. 
Parlamentarne volitve 2008 se bližajo, v želji po enem od 90 
stolčkov marsikdo izgublja stik z realnostjo. (Mislim, da ravno teh 
90, ki trenutno že vse predolgo spijo na teh stolčkih, nima realnega stika z 
življenjem Slovencev v državi, ki naj bi bila zeleno svetišče Evrope in ne njeno 
smetišče.V tej državi je vsaj še 1.999,910 poklicanih, ki lahko v vsakem trenutku 
nadomesti 90 že? odpisanih. Al, ga bom zatavšalaaa, aTga bom prodalaaaa). 
VTrbovljah, mestu z nadpovprečno brezposelnostjo in revščino 
reči, da se rentabilna fabrika, ki zaposluje več kot 200 ljudi, lahko 
preprosto zapre in 200 delavcev enostavno prestrukturira, je 
milo rečeno, neresno. (Tu ste šli čez vse meje okusa. Nikoli in nikjer se 
na javnih shodih ali okroglih zelenih mizah ni zahtevalo, da se cementarna 
zapre in ljudi prestrukturira. Gre enostavno za to, da se cementarna dejansko 
ekološko sanira do te mere in po standardih, ki veljajo za vse cementarne po 
Evropi in svetu. Pa še takrat bo, glede na zaprtost trboveljske kotline, vprašanje 
njene ekološke sanacije viselo v zraku. Taka sanacija zahteva vložek v višini vsaj 
500-700 mio€ in ne v sanacijo cementarne vloženih 70 mio€, kot se radi sami 
pohvalijo zdaj, ko so, brez izračunov vpliva dviga dimnika za 40m, to storili v 
škodo Gabrčanov in Knezdolčanov, do kamor po novem segajo njihove emisije. 
Ko se je zapirala Strojna tovarna Trbovlje, je od veselja, ker so ostali brez dela, 
Ervinu Matešiču, takratnemu predsedniku izvršnega sveta skupščine občine 
Trbovlje, v glavo metalo matice M24 in M36 1200 bodočih brezposelnih. Ko se je 
zapiral RudnikTrbovlje,je bilo potrebno 15 let, da se je spoznala napaka. Danes 
ob podpisu tripartitne pogodbe med ELESom, Rudnikom Trbovlje-Hrastnik in 
TE Trbovlje pri belem dnevu iščejo rudarje s svetilko po Trbovljah. Uspeh iskanja 
je raven nuli. In še to. Glede na prof te, ki odtekajo v Francijo, medte, ko nam 
v Trbovljah ostaja svinjarija in degradirano okolje, ki jim jo v obliki kupončkov 
podarja minister Podobnik, bi si Trboveljčani želeli samo to, da ta kapital, v 
imenu lastnega obstoja v vse bolj zaostreni ekološki prihodnosb tega planeta, 
takšna uspešna firma vrača nazaj v ekološko saniranje same sebe. Ta planet 
je edini dom, ki ga ima človeštvo na razpolago za svoj obstoj. Ta planet je naš 
Raj.) Da o kredibilnosti takega govornika ne govorim.« (Malo zlobe, 
govorite o kredibilnosti ali „kredebilnosti,,. Če o problemih onesnaževanja govori 
doktor za ljudi, in to nekdanji direktor trboveljske bolnišnice, potem kredibilnost 
menda ne more biti sporna. Je kdo še bolj poklican, da govori o tem?? Samo 
tistih Trboveljčanov, ki so bili voljeni, da o teh zadevah govorijo na javnih mestih, 
v parlamentu, v Bruslju, o ne! tistih Trboveljčanov se pa ne sliši. Kdo nam bo 
potem pomagal, če si ne bomo sami!?? Povejte mi, od kod vam pravica, da 
sodite kdo je poklican, da sodi, kdo se sme oglašati in kdo ne. Mar ne vidite, da 
lokalci volontersko opravljamo delo, za katerega ste plačani poslanci?? In za to 
dobivamo nož v hrbet. Ali bolje, v srce!! Mar nam Ustava ne garantira svobode 
izražanja? Kako ste vi prišli v parlament? S tem, da ste mogoče molčali? Če 
v Neaplju nekdo zažge PVC vrečko, je s furani nenadoma onesnažena vsa 
italijanska proizvodnja mozzarele. Če v Kopru letijo iz dimnika bela PVC pena, 
v hipu izvedo vsi. Ce vTrbovljah pride do izpada fltrov, je to normalno... V 
Trbovljah furani onesnažujejo okolje že 200 let, britof je poln silikoze in krst 
ne daljših od pol metra, mi pa naj bi po vaše bili še kar tiho. Za koga! Za 
tujce, katerih početje je podprto z lokalno politiko? In menda jim tudi ne bi 
smeli nič oportunirati! Vidite, zato se veselimo volitev!!) Mogoče nisem zadosti 
kredibilen, da sem si drznil oglasiti se na vašo izjavo za javnost.Toda v vsej 
apatičnosti in zaslepljenosti ljudi v dolini sem pač moral odreagirati, kot 
to počnem še vse iz časov, ko ste se vi šele rodili. Nasvet. Glede na to, da 
vTrbovljah uživate nesporno največ simpatij, se mi zdi, da bi bilo mnogo 
bolje, ako bi pisma s tako vsebino naslavljali tja, kamor s padaj o. V Državni 
zbor, kjer ste trenutno zaposleni. In ker ste pametna punca verjamem, da 
boste to tudi storili.Ali pa se mogoče motim ...
PS.: In še to. Okrogla miza je bila sklicana pod delovnim naslovom

„Vpliv onesnaževanja okolja na zdravje ljudi,, in ne 
„Vpliv onesnaževanja okolja na zdrave ljudi...,,

Lepo vas pozdravljam, 
Jože OVNIK

A
30. april 2008
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Tla pod nogami so se tresla

V soboto, 19.04.1008 zgodaj zjutraj, ob 3. uri in 49 minut, so se zatresla tla v Zasavju. Tresenje je 
spremljal tudi zvok, ki je še dodatno prestrašil prebivalce Zasavja in mnogim ni bilo več do spanja.

Iz Agencije za okolje, urada za seizmologijo, so sporočili, da je 
bilo žarišče potresa v Zagorju ob Savi. Preliminarno ocenjena 
magnituda potresa je bila 3,1, intenziteta (učinki) potresa v šir
šem nadžariščnem območju pa je bila IV-V stopnje po evropski 
potresni lestvici. Tako v soboto kot v nedeljo in tudi v pone
deljek (7.35) je sledilo precej popotresnih sunkov. Na uradu 
za seizmologijo razlagajo, da so popotresni sunki običajni, kar 
pomeni, da se tla lahko še stresejo. Sobotni potres je bil eden 
izmed močnejših v Zasavju, podoben je bil tistemu iz septem
bra leta 1996. Po poročilih ustreznih služb potres ni povzročil 
škode, razen poškodovanega vozila na Trgu revolucije. Nanj je 
padla opeka z dimnika.
Kakšni so učinki tresenja tal na stavbe in predmete v 
potresu in kako ravnamo in se obnašamo ob potre
su?

1. ni ni nihče
II. ni ni zelo redki
III. ni viseči predmeti 

rahlo nihaio

nekateri

IV. ni škripanje, 

žvenket, ropot

veliko

v. majhne poškodbe 

posameznih slabih 

zaradb

premikanje,

loputanje,

ookanie

večina

VI. majhne poškodbe 

veliko zaradb

pomiki pohištva večina

VII. posamezne hude 
poškodbe slabih zgradb

prevračanje

nestabilnega

pohištva

večina se 

prestraši

Vlil. hude poškodbe veliko 

slabih zgradb in rušenje 
oosameznih

prevračanje
pohištva

izguba

ravnotežja

IX. poškodbe veliko zgradb 

in rušenje mnogo slabih

zasuki in

prevračanje

spomenikov

splošen

preplah

X. hude poškodbe veliko 
zgradb in rušenje 

večine slabih
XI. hude poškodbe večine 

zgradb in rušenje 

mnoaih
XII. uničenje vseh 

površinskih in 

oodoovršinskih aradenj

Kaj storiti pred potresom
• Poučimo se o tem, kako se zavarujemo pred njimi.
• Pri roki imejmo žepno svetilko, baterijski radijski sprejem

nik in osebne dokumente.
• Vrednostni predmeti naj bodo shranjeni v trdnih in negor

ljivih kasetah.
• Reševalna oprema in orodje ter pribor za prvo pomoč mo

rajo biti dosegljivi ob vsakem času.
• Imeti moramo zalogo hrane.

Kaj storiti med potresom
• Ohranimo mirno kri.
• Če nas potres preseneti v poslopju, ostanimo v njem.
• Iščimo zaščito pod masivnimi mizami, klopmi, med podboji 

vrat, na hodnikih se pritisnimo k notranjim stenam.
• Izogibajmo se steklenim površinam in zunanjim zidovom.
• Ne uporabljajmo dvigal in stopnišč.
• Ne prižigajmo vžigalic in ne uporabljajmo odprtega ognja.
• Na prostem se oddaljimo od poslopji, električnih daljno

vodov in drugih napeljav.

Kaj storiti po potresu
• Če smo ostali nepoškodovani, priskočimo na pomoč tistim, 

ki so pomoči potrebni.
• Če smo ujeti med ruševinami, ostanimo mirni, varčujmo 

svojo energijo in v enakomernih presledkih udarjajmo s 
kakšnim predmetom ob zid ali cevovodno napeljavo. Ob
časno kličimo na pomoč, da nas reševalci lažje najdejo.

• V stanovanju zaprimo ventile za plin in vodo ter izklopimo 
električno napetost.

• Če je zgradba, v kateri prebivamo, poškodovana, takoj od
nesimo morebitne nevarne snovi na za ta namen določeno 
mesto.

Če je potres tudi v gorah, se pri hoji izogibajte krušljivih sten 
in območij skalnih podorov.

MaH

Še ena menjava v

Komandir Policijske postaje Trbovlje obvešča Zasavčane, da je 
bil 15.4.2008 na delovno mesto višjega policista - pomočnika 
komandirja PO Hrastnik razporejen Damjan Gajšek, dosedanji 
višji policist - kriminalist na PPTrbovlje.
Branko Repe, dosedanji pomočnik komandirja oddelka, je raz
porejen na delovno mesto višji policist - pomočnik komandirja 
PP Ljubljana Moste.

Simon Sihur, KOMANDIR PP

Občinska priznanja
Občina Zagorje je objavila razpis za letošnja občinska prizna
nja. Predloge za priznanja bodo zbirali do konca maja, priznanja 
pa podelili na slavnostni seji občinskega sveta ob občinskem 
prazniku. Nagrajence lahko predlagajo društva, organizacije, 
podjetja in posamezniki, razpis pa je objavljen na internetni 
strani občine Zagorje.



Prve srečanje po 4$. letih
V Gostilni Martin v Trbovljah 

se je zgodilo 11. marca 1008. 
Zbrala se je generacija osmo

šolcev 1061/1963 Osnovne šole 
Tončke Čeč.

Učenci vseh treh osmih razredov so se 
prvič po petinštiridesetih letih zbrali na 
srečanju spominov na stare čase in kle
petu o življenjskih poteh, ki so nekdanje 
učence popeljale v širni svet. Od 86 vab
ljenih se je srečanja udeležilo 60 nekda
njih sotrpinov, ki so skupaj gulili šolske 
klopi. Kar deset jih je prišlo iz tujine. 
Pogovorom in spominom ni bilo konca. 
Toliko se je zgodilo v teh letih in vendar 
je bilo videti, kot da so se včeraj razšli. 
Dobra volja in prijetni spomini so polnili 
ozračje in nikomur se ni mudilo domov. 
Če je bilo to srečanje prvo po toliko le
tih, pa zagotovo ni bilo zadnje.

MaH

»Zlata poroka«
Pisal se je 12. april 1958, ko sta si v Trbovljah prvič ob
ljubila, da bosta v hudem in v dobrem skupaj hodila:
ženin LESIČAR ALOJZIJ iz Bobna 34, v Hrastniku in nevesta 
LESIČARVIDA iz Bobna 34, v Hrastniku.
Po 50. letih sta zaobljubo obnovila in utrdila na zlati 
poroki v Hrastniku, dne 12.04.2008.
Zakonsko zvezo sta ponovno sklenila pred pričama Stopinšek 
Amalijo in Doro Frajle, poročil pa ju je župan Miran Jerič.

13, seja
Občinskega sveta 
občine Hrastnik

Ha trinajsti seji Občinskega sveta občine Hrastnik so 
med drugim sprejeli zaključni račun proračuna za 

leto 1007 ter obravnavali nekaj poročil in odlokov.

Med poročili omenimo policijskega, ki ga je podal komandir 
PO Anton Apih. Na področju preventive so imeli 77 aktivnosti, 
izvedenih največ na šolah. S področja kriminalitete so obra
vnavali 234 kaznivih dejanj - v glavnem tatvine in vlome. Zbi
rajo dokaze proti organizirani skupini, ki vlamlja v avtomobile. 
Zoper javni red in mir so obravnavali 298 prekrškov, največ 
je bilo družinskih prepirov in nasilja zaradi alkoholiziranosti. 
Alkohol je poleg prehitre vožnje tudi najpogostejši povzročitelj 
prometnih nesreč. Poročilo o delu OS za preventivo in vzgojo 
v cestnem prometu in program za leto 2008 je pripravil Aleš 
Venko. Osnovna skrb je varnost na cestnem področju, trenut
no urejanje varne poti do šole na križišču Riklov most, kjer 
se situacija zaradi dela ves čas spreminja. Med odloki omenimo 
obravnavo pripojitve OŠ Vitka Pavliča k OŠ NH Rajko Hrast
nik, ki je bil sprejet v celoti. Prav tako predlog o spremembah 
podelitve koncesij. Pri volitvah in imenovanjih so imenovali 
nove člane sveta Knjižnice Antona Sovreta in nadzornega sveta 
KPS Hrastnik. Sledila so vprašanja in pobude, na koncu pa je 
svetnik Milan Vidmar povabil vse prisotne na otvoritev novega 
gostinskega lokala na Dolu. Besedilo: Fariči Moljk

30. april 2008



Dan zemlje po zasavsko
22. april je mednarodni Dan zemlje. Na ta dan se pov
sod po svetu z različnimi projekti prebivalci tega pla
neta simbolično zahvalijo svoji Zemlji za vse, kar nudi 
že tisočletja.Tudi v Zasavju je tako.
Člani Gibanja za pravičnost in razvoj iz Zasavja so v ta namen 
organizirali sajenje dreves v Evroparku. Zastava, ki predstavlja 
in simbolizira Evropsko unijo, je sestavljena iz dvanajstih zvezd. 
Zato so posadili dvanajst dreves in poleg zahvale Zemlji, tudi 
simbolično obeležili slovensko predsedovanje Svetu EU in ime 
zagorskega parka - EVROPARK. Sajenje dreves v Zagorju je 
podprlo tudi podjetje Lafarge Cement, ki je financiralo na
kup sedmih dreves, ki bodo prispevala k prijaznejšemu okolju. 
Sedem dreves simbolizira sedem let Lafargeove prisotnosti v 
Sloveniji.
V Trbovljah so na Dan zemlje zamenjali zlomljeno lipo v mest
nem parku, ki so jo slovesno posadili lansko pomlad in ji ni bilo 
usojeno, da dočaka prvi rojstni dan. Mlado drevesce, ki jo je 
nadomestilo, je dokaz, da so še ljudje, ki jim je mar za planet 
Zemlja.

Na trboveljskem bazenu se 
dogaja
Na trboveljskem letnem kopališču so pripravljalna 
dela za novo kopalno sezono v polnem teku.
Bazen so že iz
praznili in začeli 
s sanacijo celotne 
dolžine izlivnega 
roba in robov 
bazena. Dela so 
vredna 12.000 ev
rov. Delovni stroji 
na zelenici kažejo, 
da so že začeli 
urejati igrišče za 
odbojko na miv
ki. Na bazenskem 
kompleksu obljubljajo letos tudi kabine za preoblačenje, senč
nike in dodatne klopi in pokrit gostinski objekt. Po tradiciji 
naj bi bil letni bazen odprt I. junija, če bo vreme naklonjeno 
kopalni sezoni, pa že tudi kakšen dan prej.

MaH

Akcija za čiste Radeče
V Radečah je tamkajšnje Turistično društvo v sodelo
vanju z Občino Radeče pripravilo čistilno akcijo oko
lice.
V akciji so člani društva in prostovoljci očistili mesto in oko- 
lico.Vsem, ki so se vključili v akcijo, s katero so si prizadevali 
za čiste in urejene Radeče so popoldne pred Mercatorjem 
razdelili rokavice, vrečke in vse ostalo, kar so potrebovali za 
pobiranje odpadkov. Po akciji so se vsi zbrali pred Ribiškim do
mom, kjer so pripravili zaključek akcije.

MaH

Kresovanje v zasavskih 
občinah
Kresovanje v trboveljski občini bo tudi letos na Kipah, kljub 
drugačnemu obvestilu. Pred kratkim so bili občani Trbovelj ob
veščeni, da bo Območna organizacija Zveze svobodnih sindika
tov Zasavje organizirala kresovanje na poligonu AMD-ja, ker so 
prireditveni prostor na Kipah zaradi posledic rudarjenja zrav
nali in objekte podrli. Z vodstvom RTH-ja pa so se sindikalisti 
uspeli dogovoriti, da bo plato pripravljen za prireditev.
Na predvečer I. maja bosta kresovanji tudi v Hrastniku in Za
gorju. V Hrastniku se bo osrednja prireditev s kresovanjem za
čela ob 19. uri v Prapretnem.V Zagorju bo kresovanje 30. aprila 
zvečer na igrišču Proletarca , osrednja slovesnost pa bo I. maja 
ob I I. uri na Plešah.

Zasavski inovatorji
Zasavska območna gospodarska zbornica je tudi letos 
objavila razpis za podelitev priznanj najboljšim zasav
skim inovatorjem oz. njihovim inovacijam.
Do roka, do katerega so zbirali prijave, so prejeli 18 prijav iz 
podjetij iz Hrastnika,Trbovelj in Zagorja. Konec aprila oz. v za
četku maja bo pričela s svojim delom komisija, ki bo inovacijske 
prijave pregledala in ocenila. Junija, ali najkasneje septembra, 
bodo slovesno razglasili, kdo so najboljši inovatorji Zasavja za 
leto 2007.

MaH

Vandalizem v Trbovljah
Zavoljo vandalizma je na področju infrastrukture 
ogromno škode, prav tako so veliki stroški s čiščenjem 
javnih površin.
V zadnjih dneh in tednih so bili občani Trbovelj priča večjemu 
številu uničevalnih dejanj na objektih, ki so v občinski lasti (pol
omljeni varnostni stebrički na ulicah, razbito steklo avtobusnih 
postaj, uničena javna razsvetljava, prevrnjeni smetnjaki, uničeni 
koši za smeti, razbita otroška igrala,... ). Prav tako na mestih, 
kjer se zbirajo predvsem mladi, ostaja nesnaga, ki se mora či
stiti praktično vsakodnevno.
»Vsak občan bi moral razviti pozitiven pristop v odnosu do 
naše skupne lastnine, saj njeno uničevanje ne predstavlja samo 
velikih stroškov, ki se prenašajo na pleča davkoplačevalcev, je 
tudi slab vzor novim generacijam mladostnikov, ki se jim lah
ko zdijo takšna ravnanja samoumevna. Vandalizem je kaznivo 
dejanje in škodljivo vpliva na vsakdanje življenje, medsebojne 
odnose, ruši občutek varnosti in dobro počutje v našem skup
nem okolju. Če je škoda povzročena vam osebno, boste za
njo plačevali sami, če pa so poškodovane javne dobrine, bomo 
plačevali vsi davkoplačevalci.« je v sporočilu za javnosti zapisal 
trboveljski župan Bogdan Barovič.
Zupan Občine Trbovlje je na komandirja policijske postaje na
slovil pismo s prošnjo, da policija poostri nadzor nad vanda
lizmom, predvsem ob vikendih, in na to temo predlagal tudi 
skupni sestanek, ki bo v maju.

Po virih: MaH
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IQ miiem
Seja je potekala v pričakovanem

vzdušju
V sredo, 13. aprila, je v prostorih sejne sobe občinske uprave Občine Radeče potekala 11. redna seja Ob

činskega sveta. Na seji so od 14. točk obravnavali le 11 točk, medtem ko so za 11. točko, Potrjevanje DIIP 
in IP za projekt Turistično rekreacijski center Savus Radeče, prestavili obravnavo na naslednjo sejo, ki bo

ll.maja.
Po obravnavi že utečenih točk v dnevnem redu so se lotili ob
ravnave in predstavitve gradiva Društva paraplegikov za Šta
jersko. Sklenili so, da bodo v kratkem ustanovili komisijo, ki bo 
pregledala gradivo in rešila še kakšne nedorečene in nepoprav
ljene ovire ter spremljala odpravo dosedanjih. Poročilo o delu 
PP Laško za 2007 je bilo sprejeto, čeprav so svetnik opozorili 
na potrebo po večji angažiranosti pri preprečevanju prodaje 
drog in imeli pomislek pri reševanju težav ob rekonstrukcije 
ceste Zidani Most -Radeče. Opozorili so na povečan promet 
tovornih vozil in iskali primerno rešitev tega problema. Na seji 
je bil sprejet tudi tretji rebalans proračuna, v višini cca 460 
tisoč Evrov.
Po končani seji smo, kot vedno, za nekaj odgovorov in po
jasnil poprosili župana občine Matjaža Hana.
Kako ocenjujete potek današnje seje?
Glede na razprave in na to, kako se je sprejemal rebalans pro
računa, je seja izzvenela zelo pozitivno in sem zelo zadovoljen 
z njenim potekom.
Katere so bile po vašem tiste najpomembnejše točke na seji? 
Dejstvo je, da je rebalans eden od pomembnih odlokov in 
tudi dejstvo, da smo ga sprejeli, da lahko delamo naprej in da 
je šel tako gladko skozi proceduro. Ne moremo pa mimo 
problematike invalidov, katere smo se dotaknili v začetku seje. 
To pa prav zato, ker se zavedamo težav in ker jih bomo skušali 
reševati. Prekrškovni organi so tudi zanimiva zadeva. Najbolj 
zanimiva pa bo 12. točka, Potrjevanje DIIP in IP za projekt 
Turistično rekreacijski center Savus Radeče. Če bomo tudi v 
tem uspešni, potem nas bo pot vodila k dobrem razvojnem 
cilju Občine Radeče.
Kako je z izvajanjem proračuna za prvo četrtletje 
2008?

Proračun izvajamo v skladu z zakonodajo in našimi načrti brez 
problemov, tako da smo izredno zadovoljni. Zaenkrat ni bi
stvenih odmikov od načrtovanih projektov.
Kako daleč ste z rekonstrukcijo ceste Zidani Most - 
Radeče po obisku Predstavnikov Ministrstva za ceste? 
Glede na to, da je bila to glavna tema pogovorov, lahko povem, 
da se pripravljajo še nekateri projekti.V letošnjem letu bi pričeli 
s sidri v reki Savinji, potem pa postopoma nadaljevali z odkupi 
zemljišč ter rekonstrukcijo celotnega Zidanega Mosta. Bolj po
membno pa je, da se je v Širju vendarle začela rekonstrukcija 
pod skalami. Končno pa je tudi projekt oz. amandma, ki sem ga 
pred dvema letoma predstavil v državnem proračunu, danes 
zaživel.Vrednost projekta bo med 2 — 3 milijone Evrov.
Kako je z nadaljnjo gradnjo čistilne naprave v Rade
čah?
Občina Radeče sodeluje z občinami Zagorje, Litija in Šmartno 
z namenom, da bi se skupaj prijavili na kohezijo. Imeli smo se
stanke na Ministrstvu okolje in prostor, čakamo njihove odgo
vore. Če nam bo uspelo, potem bomo šli v ta projekt in skušali 
v doglednem času tudi realizirati našo čistilno napravo, kar se 
vleče že kar vrsto let.
Kakšna je situacija pri izgradnji stanovanjsko poslov
nega objekta?
Glede na to, da nekateri stanovalci niso najbolj zadovoljni s 
projektom, jim skušamo, kot njihovi predstavniki z županom 
vred, ugoditi in smo zadevo nekako zaustavili. Razmišljamo in 
dogovarjamo se, da bomo blok gradili v blokovni liniji Koleno- 
vega grabna. Enako se tudi pogovarjamo za novo lokacijo pošte 
in smo z dogovori zelo blizu. Vendar pa, glede na nekatere 
»radeške junake«, bom to zadevo obdržal še zase.
Kar zadeva Posavje: ali še vedno čakate na razvoj Po
krajinske zakonodaje?
Še vedno čakamo na sprejem Pokrajinske zakonodaje. Ob
čina Radeče oz. občinski svet se je odločil, da gremo v primeru 
sprejema take Pokrajinske zakonodaje v Posavje. Seveda pa to 
ni vzrok, da se sprejme slaba zakonodaja, ki ni najbolj domiš
ljeno narejena.Takšna za mene kot poslanca in župana ni spre
jemljiva in ta trenutek nima moje podpore.
Kakšen je vaš predlog glede števila pokrajin?
V tem trenutku to ni pomembno ali celo bistveno in odločilno. 
Meni osebno je bolj pomembna vsebina pokrajin - kaj bodo 
te pokrajine dobile, kje in kako bodo ljudje zaradi ustanovitve 
pokrajin bistveno bolje živeli.To je zame ključno vprašanje. Se 
pravi financiranje, prenašanje nalog z države na pokrajine in 
končno iz občin na pokrajine.Tukaj je namreč preveč vprašanj 
in preveč če-jev, da bi se začeli pogovarjati že o številu pokrajin. 
Če je zakonodaja dobro napravljena, potem tudi število pokra
jin naj ne bi smel biti sporno.

Besedilo: Rudi Špan
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Teve varnost elektronika pred
novimi izzivi m imenom TEVE L

Teve varnost elektronika je podjetje, ki je bilo ustanovljeno leta 1991 in je nadaljevalo tradicijo razvi
janja elektro varnih naprav namenjenih za uporabo v rudnikih.

Z leti so aplicirali te, marsikdaj zapletene, naprave in razvili nove 
eksplozijsko varne alarmne centrale ter posamezne sklope tudi 
za rabo izven rudnikov, predvsem tam, kjer je prisotnost različ
nih vnetljivih in eksplozijskih plinov, hlapov, strupenih plinov in 
tudi ogljikovega monoksida. Še naprej je njihovo vodilo razvoj, 
proizvodnja in trženje visokokakovostnih, sodobnih izdelkov 
in utrjevanje na trgih nekdanje Jugoslavije z ambicijo razširitve 
na trg EU. Po nekajletnem obdobju dokaj vihravega menjavanja 
lastnikov firme se je, po besedah direktorja Iztoka Živka, 
ustalilo. Sedanja struktura kaže, da bodo lastniki dobičke, v na
sprotju z dosedanjo prakso, prihodnja leta namenjali razvoju. 
Prihodki od skupne prodaje so se v zadnjih desetih letih pove
čali za več kot petkrat, za letošnje leto napovedujejo tri milijo
ne evrov prihodka, kar pomeni več kot šestkratno povečanje, 
ki ga bo ustvarilo šestintrideset zaposlenih.

Omahne skrbnik investicije, Vesna Burkeljc vodja marke
tinga in vodja finančne službe, Nataša Žnidar

Tretjino prihodka ustvari proizvodnja eksplozijsko varnih na
prav in zastopstvo za Oldham, Faser in ZAM servis, drugo tret
jino inženiring in servis in tretjo velikoserijska kooperacijska 
proizvodnja.
V letu 2010 planirajo deset milijonov prihodka. Ta zahtevni 
cilj nameravajo uresničiti tudi s 407.688 € vredno investicijo v 
novo proizvodnjo linijo elektronskih sklopov. Polovico vredno
sti bo neposredno subvencioniral Slovenski podjetniški sklad. 
Nova tehnologija proizvodnje pomeni nov, sodobnejši pristop 
pri razvoju novih produktov in bo omogočala inovacije pri 
konstruiranju naprav, kar je še posebej pomembno ob vstopu 
v ACS. (ACS je gospodarsko interesno združenje slovenskih 
dobaviteljev avtomobilski industriji in proizvajalcev motornih 
vozil)
Tako bo stroj za izdelavo in sestavljanje, kompletiranje, SMD 
sklopov omogočal opremljanje eno in dvostranskih tiskanih 
vezij, izdelki bodo kakovostnejši, zmanjšali bodo izmet.
Z avtomatskim spajkalnim strojem bodo zadostili evropski di
rektivi Ro H S, ki omejuje uporabo nekaterih nevarnih snovi v 
električni in elektronski opremi.V spajki tudi ni več svinca, kar 
je prijazno do zaposlenih in okolja.

Klimatska komora bo druga v Evropi, dobili jo bodo konec 
maja. Omogočala bo testiranje izdelkov za namen skrajšanja 
razvojnega časa, zagotovila zanesljivost izdelka, izpolnila stan
dard kakovosti, izdelku pa zagotovila tudi varno delovanje, 
zmanjšanje stroškov, vezanih na garancijsko dobo izdelka, ob 
tem pa bodo lahko testirali več naprav hkrati...
V tej liniji je še stroj za vakumiranje in sušenje, ki je v pro
izvodnji senzorjev plina nepogrešljiv, saj bo zagotovil najvišjo 
kvaliteto in dolgo življenjsko dobo.

Besedilo in slika MM

Sklad dela za 
pomoč nevladnim 

organizacijam
Sklad dela Zasavje, katerega osnovne poslanstvo in 

glavna dejavnost je preprečevanje prehoda presežnih 
delavcev v odprto brezposelnost, želi postati stičišče 

zasavskih nevladnih organizacij.
S podporo 32 nevladnih organizacij iz Zasavja je pripravil projekt 
“Mreženje nevladnih organizacij - priložnost in izziv za zasavsko regi
jo”. Z njim je pred kratkim uspešno kandidiral na javnem razpisu Mi
nistrstva za javno upravo. Celotna vrednost projekta je 47.133 evrov, 
trajal bo do novembra letos, vodi pa ga direktor sklada Franci Čeč. 
Namen projekta je pomagati nevladnim organizacijam bolj učinko
vito uresničevati njihove cilje. To med drugim vključuje spodbujanje 
vrednotenja prostovoljnega in neprofitnega delovanja, vzpostavitev 
partnerskih odnosov med nevladnimi organizacijami v regiji in enako
pravnih razmerij z drugimi institucijami, zagotovitev pomembnejšega 
položaja nevladnih organizacij ter boljše informiranje in ozaveščanje 
javnosti o pomenu nevladnih organizacij v regiji. Sklad bo usmerjal, 
informiral in povezoval nevladne organizacije v regiji, na voljo jim bo 
strokovna, administrativna in razvojna pomoč. Prvi sklop aktivnosti 
zajema mreženje, sodelovanje in povezovanje nevladnih organizacij. 
Sem spada vzpostavitev organizacijskih, administrativnih in tehničnih 
pogojev za njihovo delovanje, tehnična in vsebinska vzpostavitev stič
ne točke s sedežem v Regionalnem centru za razvoj v Zagorju. Orga
nizirane bodo konference in tematske delavnice z izmenjavo izkušenj, 
znanj, analiz in raziskav o povezovanju nevladnih organizacij.
V naslednjem sklopu so aktivnosti informiranja nevladnih organizacij 
o možnostih pridobitve strokovne pomoči in svetovanj, informiranje 
okolja o delovanju nevladnih organizacij, organizacija in izvedba med
narodne konference, izdaja posebne zloženke in druge oblike promo
cije.V sklop podpornih storitev med drugim spada usposabljanje nev
ladnih organizacij za pripravo razpisne dokumentacije. Zadnji sklop 
obsega informacijsko-komunikacijske rešitve, vključno s postavitvijo 
posebne spletne strani z informacijami o nevladnih organizacijah in 
informacijami zanje.
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Postaja Kisovec še eno spalno
naselje?

Cene novozgrajenih stanovanj so bistveno nižje kot v centrih, je pa Kisovec dobrih dvajset minut od
daljen od Celja ali Ljubljane, kar potencialne kupce prav gotovo privablja. Firma Stip je namreč en 

blok (Narela) že zgradila in se pripravlja na gradnjo še enega $6 stanovanjskega v neposredni bližini
Marele.

Kisovčanki s parkiriščem
Vse kaže, da se bo ponudbi novih stanovanj pridružil še en 
investitor, to je Iztok Živko in njegova družba Teve Varnost 
Elektronika. Zgraditi namerava dva stolpiča s skupaj 52 stano
vanji, od tega bodo štiri nadstandardna.V pritličju bodo štirje 
lokali in sicer eden za zdravnika, eden za zobozdravnika in dva 
za mirnejšo dejavnost, odvetniško, recimo.
V ta namen so že odkupili 4500 m2 zemljišča od Gabrijela Bre
zovarja za milijon evrov, ki pa je trenutno še del industrijsko 
- obrtne cone. Ker se le-ta globoko zajeda ravno s tem zem
ljiščem v stanovanjski del Kisovca, naložbenik pričakuje pozi
tivno rešitev že vložene vloge za spremembo namembnosti 
zemljišča in nekje decembra letos tudi že gradbeno dovolje
nje. Pri teh dveh blokih načrtujejo lastno čistilno napravo in v 
dogovarjanju z Elektrarn tudi novo transformatorsko postajo. 
Vsakemu stanovanju bo pripadlo 1,5 parkirnega prostora.

Tloris

Naložba je ocenjena na 3,5 milijona evrov, prodajali pa naj bi 
stanovanja po 1500 evrov za kvadratni meter, kar je za vsaj pol 
manj kot v Ljubljani.

Besedilo: Al/VI, sliki: arhivTevel-a

Novosti ANTI- 
AGING kongresa

(lnd International Congress on Anti Aging and 
Preventive Medicine)

V času od 10. do 11.04.1008 je bil pod vodstvom združe
nja slovenskih dermatovenerologov in organizacijo agencije 
Auditoria Ljubljana organiziran drugi mednarodni kongres 
Anti-aging in preventivne medicine, kjer se je zbralo okrog 

300 priznanih strokovnjakov s področja dermatologije.

Zaradi doseženih uspehov je bila Kozmetika Kahne povabljena 
k sodelovanju, da predstavi učinke iz svoje prakse. V ta namen 
so pripravili gradivo, v katerem navajajo ugotovitve učinka Dotox 
nege in učinke storitev v mednarodno priznanem centru Kahne z 
licenco CIDESCO. Dermatologi so na kongresu izpostavili mnoge 
teme, med njimi tudi tiste, ki so zanimive s kozmetično-estetskega 
vidika: staranje in fotostaranje, vpliv sonca in upočasnitev stara
nja kože z vitaminom C, pigmentacija, polnila za kožo, peelingi, 
novi koncepti uporabe botulin toksina v estetske namene, dermo- 
aobrazija, psihološki vidiki staranja, terapije proti celulitu. Tema 
botulin toksina je tista, ki je pomembna z vidika patentiranega 
inovativnega kompleta nege Dotox Kozmetike Kahne. Pri botulin 
toxinu gre za zmanjševanje gub z injekcijami, alternativa tem po
segom je Dotox. Izdelan je iz naravnih sestavin, ki so po kemični 
sestavi podobne sestavi kože in ob okolju prijazni tehnologiji v 
obliki seruma oziroma podlage za nanos pred kremo. Deluje na 
sproščanje izraznih linij, kot so linije pri mrščenju obraza. Dokaz 
o učinkovitosti nege Dotox je testiranje patentiranih inovativnih 
sestavin kompleta nege Dotox, izpeljano s strani neodvisnega la
boratorija, certificiranega ISO 9001:2000 in registriranega kot kli
nični testni center pri francoskem Ministrstvu za zdravje.
Z nego Dotox se je testirancem v starosti od 57 do 64 let že v 
30 dneh zmanjšala globina gub za 23%, koža je postala bolj napeta 
in gladka, gube manj vidne. Po daljši uporabi ali pri mlajši koži do
sega še večje pomlajevalne učinke. Komplet zadošča za 2 meseca 
uporabe. Na kongresu so dermatologi obravnavali tudi kemične 
pilinge in mikrodermoabrazijo proti aknam.V kozmetičnem cen
tru Kahne že nekaj časa izvajajo tudi dermoabrazijo. S tem po
stopkom odlepijo stare, odmrle poroženele celice in tako na naj
bolj naraven način omogočijo hitrejši prehod sestavin nege Dotox 
direktno v globljo plast kože.To omogoča koži, da se hitreje obna
vlja in tako v krajšem času pridobi pomlajen videz. Dermoabrazija 
je pomoč tudi pri aknasti koži, brazgotinam, pigmentaciji.

MaH

'A'
30. april 2008



z""\

Valvasorjev trg 3 
1270 Litija

tel,/fax: 01/8983-029,8984 209, 
8980-390

GSM: 041 681-584 
041 765-113

produkcija lokalnega TV programa, 
dokumentarnih in promocijskih 
filmov, glasbenih spotov in 
video strani
snemanje prireditev za interno 
uporabo in javno prikazovanje, z 
možnostjo sponzoriranja 
trženje in produkcija za gospodarsko 
interesno združenje lokalnih TV Slovenije 
VHS, S-VHS, BETA SP

E-mail: atv.signaI@siol.net

»m vidri j_ ( NAJBOLJ GLEDANA 
LOKALNA TELEVIZIJA 

V SLOVENIJI

OBJAVA NA ATVSIGNAL ZAGOTAVLJA POSLOVNI USPEH!

(71/J
ELEKTROPROM

EVJ ELEKTROPROM d.0.0. 

Loke pri Zagorju 22 

1412 Kisovec 

www.elektroorom.si Že 40 (et ./z vatni!

uprava 03-56-57-150 

trgovina EVJ Center Kisovec 

03-56-71-234 

trgovina EVJ Trbovlje 

05-90-23-203 

storitve 03-56-57-150

lokalna televizija ETV

http://etv.elektroprom.si
komerciala:

03-56-57-150
uredništvo:

03-56-57-177

• elektroinstalacije
• strojne instalacije
• projektiranje za področje strojnih 

in elektro instalacij
• geodetske storitve
• daljinsko ogrevanje z lesno biomaso
• kabelsko komunikacijski sistemi
• grafitne ščetke
• trgovine EVJ Center
• delovni stroji in nizke gradnje
• barSedmica

KŠEFTI GSM 040 16Z 411
ELKORLAST d.o.o.
Bevško 2,Trbovlje,Tel: 56 26 466 in 56 32 860 
VSEVRSTETALNIH IN STENSKIH OBLOG, PREPROG, 
TEKAČEV, UMETNIH TRAV - POLAGANJE IN ROBLJENJE

ELKORLAST DEKOR
Obrtniška I I .Trbovlje,Tel.: 56 28 349
ODEJE,VZGLAVNIKI,VZMETNICE, POSTELJNINE, BRISAČE,
ZAVESE, PRTI, DARILNI PROGRAM

IZPUŠNI LONCI IN CEVI za osebna in 
lažja tovorna vozila, traktorje, delovne stroje.

štirikolesnike, skuterje in motocikle 
KOVINSKA GALANTERIJA proizvodnja in montaža

MARN s.p.,Vransko 18b,3305 Vransko
Tel./fax:03 5725 106, gsm 041 508 655, 031 814 999 

e-mail:slavica.mam@siol.net,www.mam.informacija.net
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POSEBNOSTI STATUSA S.P.

Posameznik, ki se odloči, da bo samostojno opravljal pridobitno dejav
nost, običajno tehta med statusom samostojnega podjetnika in ustanovit
vijo d.o.o. Seveda imata oba statusa svoje prednosti in slabosti, pri čemer 
pa se razlogi za in proti posamični obliki gospodarskega udejstvovanja 
spreminjajo s spreminjanjem obsega poslovanja in nekaterih drugih oko
liščin.
Enoznačnega odgovora na vprašanje, v katerem statusu se bolj splača 
opravljati pridobitno dejavnost, torej ni mogoče dati, odločitev za ene
ga ali drugega pa je običajno povezana tudi z različnimi preferencami 
posameznikov. Seveda pa izbira med eno in drugo obliko niti ni nujna. 
Povsem običajna je situacija, da je določena oseba registrirana kot sa
mostojni podjetnik, obenem pa je lastnik gospodarske družbe. Prav tako 
pa je povsem običajno, da je oseba celo zaposlena v svoji družbi ali pri 
drugem delodajalcu, pa je istočasno registrirana kot samostojni podjetnik. 
Za te osebe se pogovorno uporablja termin “popoldanski s.p.”, pravilno pa 
je “zavezanec, ki opravlja dejavnost kot postranski poklic". Popoldanski 
s.p. je lahko tudi upokojenec, le da je v tem primeru potrebno zadostiti 
nekaterim pogojem, ki jih določa delovnopravna zakonodaja.

Kaj je “popoldanski s.p.”?
Za registracijo t.i. popoldanskega s.p. se običajno odločajo osebe, ki so 
sicer zaposlene, obenem pa želijo v manjšem obsegu opravljati tudi pri
dobitno dejavnost. To sicer lahko opravljajo tudi na podlagi podjemne ali 
druge ustrezne pogodbe, vendar so dajatve, ki jih je potrebno plačati od 
prejemkov na podlagi tovrstnih pogodb, zelo visoke in se običajno izkaže, 
da je “popoldanski s.p.” ugodnejša izbira. Kakšne so dajatve pri enakem 
prejemku, ki bi ga nekdo prejel na podlagi podjemne pogodbe, če za ta 
prejemek izda račun kot samostojni podjetnik, pa je odvisno od tega, 
kakšni so odhodki, povezani z opravljanjem njegove dejavnosti, in posle
dično davčna osnova. Če ima “popoldanski s.p.” majhen delež odhodkov 
v primerjavi s prihodki, je sicer smiselno, da ugotavlja davčno osnovo kar 
na podlagi normiranih odhodkov in se s tem izogne tudi obveznosti vode
nja knjigovodskih evidenc in izdelave davčnega obračuna.

Prednosti in slabosti statusa samostojnega podjetnika.
Registracija samostojnega podjetnika ni povezana z nobenimi stroški, 
opraviti jo je mogoče tako rekoč v nekaj minutah na vsaki VEM točki, z 
digitalnim potrdilom pa kar doma preko interneta. Za tiste podjetnike, ki 
ob začetku opravljanja dejavnosti ne morejo zagotoviti potrebnega zne
ska osnovnega kapitala za ustanovitev družbe, je status samostojnega 
podjetnika dobra izbira tudi zato, ker za registracijo ni potrebno zagotoviti 
nikakršnega kapitala. To sicer ne pomeni, da samostojni podjetnik za za
četek opravljanja dejavnosti ne potrebuje nobenih sredstev, vendar pa za
dostuje, da si zagotovi le tiste oblike in količine sredstev, ki jih za začetek 
opravljanja dejavnosti dejansko potrebuje. Vendar pa je s to ugodnostjo 
povezan tudi status odgovornosti samostojnega podjetnika za obveznosti 
podjetja.

Izbira.
Če torej posameznik, ki namerava opravljati dejavnost, ni nagnjen k tve
ganju, je zanj boljša izbira gospodarska družba, saj nanjo kot kapitalski 
vložek poleg obveznega dela vložka v denarju prenese le tista sredstva, 
ki jih dejansko namerava uporabljati pri opravljanju dejavnosti in si v zvezi 
z njihovo uporabo tudi obračunava ustrezne stroške (denimo amortizaci
jo). A tudi pri teh sredstvih ima možnost, da jih ne prenese kot vložek v 
družbo, ampak jih družba od lastnika vzame v najem. Lastniku družbe se 
sicer dohodek od najemnine všteva v davčno osnovo za dohodnino, zato 
je v takem primeru potrebno določiti višino najemnine, pri kateri bo skupni 
davčni učinek nevtralen. Prednost najema pa je, da se sredstva, ki jih ima 
družba od lastnika v najemu, ne vštevajo v stečajno maso, če družba pač 
zaide v težave.
Pri samostojnem podjetniku pa je situacija glede uporabe sredstev pri 
opravljanju dejavnosti povsem drugačna in vsekakor manj ugodna. Če

želi samostojni podjetnik sredstva, kijih pridobi kot fizična oseba, uporab
ljati pri opravljanju dejavnosti in si v zvezi z njimi obračunavati stroške, to 
lahko stori le tako, da jih vnese v register osnovnih sredstev kot osnovna 
sredstva. To pa pomeni, da mora evidentirati prihodek v višini tržne vred
nosti sredstva. Izjema glede evidentiranja prihodka velja le pri sredstvih, 
ki jih je samostojni podjetnik pridobil pred začetkom opravljanja dejavno
sti. Ni pa možnosti, da bi samostojni podjetnik sredstva vzel v najem od 
sebe kot fizične osebe, ker gre za eno in isto osebo in sklenitev najemne 
pogodbe ni pravno veljavna.
Pri gospodarski družbi je lastnik pri razpolaganju s sredstvi svoje družbe 
omejen, saj so sredstva last pravne osebe. V primeru, ko lastnik družbe 
prenese sredstva družbe v gospodinjstvo, se to obravnava kot izplačilo 
dobička, ki je obdavčeno (cedularna obdavčitev po stopnji 20 %). Poleg 
dobička si lastnik gospodarske družbe, ki je v njej zaposlen, izplača plačo, 
pri tem pa je treba upoštevati, da je plača obdavčena z dohodnino, od 
bruto plače pa se plačajo tudi prispevki za socialno varnost iz plače in na 
plačo in zaenkrat tudi še davek na izplačane plače.

Delovnopravni status samostojnega podjetnika.
Samostojni podjetnik ni zaposlen, ne izplačuje si plače niti si ne obračuna
va stroška plače. Delo, ki ga vloži v opravljanje dejavnosti, mu torej ni pri
znano kot odhodek pri ugotavljanju davčne osnove dohodka iz dejavnosti, 
pač pa se mu kot odhodek upoštevajo plačani prispevki za socialno var
nost. Ker samostojni podjetnik ni zaposlen, mu tudi ne pripada pravica do 
izplačila oziroma obračuna nekaterih izplačil, ki jih zaposlenim delavcem 
omogočata Zakon o delovnih razmerjih in Splošna kolektivna pogodba 
(npr. regres za letni dopust, jubilejna nagrada, odpravnina ob upokojitvi, 
nadomestilo za ločeno življenje, solidarnostna pomoč).

Nasprotno pa lastniku gospodarske družbe, ki je v družbi zaposlen, pri
pada plača in vse ostale vrste izplačil, ki pripadajo zaposlenim. Strošek 
plače je davčno priznan odhodek gospodarske družbe, velja pa omeniti, 
da ima višina bruto plače lastnika, pa tudi ostalih zaposlenih, dvojni in na
sprotujoč si učinek na višino dajatev. Po eni strani višja bruto plača pome
ni večje prispevke za socialno varnost, večjo dohodnino in večji davek na 
izplačane plače, po drugi strani pa večja plača pomeni tudi večji strošek 
družbe, s tem pa manjšo davčno osnovo in manjši davek od dohodkov 
pravnih oseb. Napačno je torej prepričanje, da se lastniku družbe, ki je v 
njej tudi zaposlen, najbolj splača izplačevati minimalno plačo.

Obdavčenje dobička.
Dobiček oziroma dohodek samostojnega podjetnika je obdavčen po pro
gresivni dohodninski lestvici. Samostojni podjetniki načeloma ugotavljajo 
davčno osnovo na podlagi davčnega obračuna, izjema pa so samostojni 
podjetniki, ki ugotavljajo davčno osnovo na podlagi normiranih odhodkov. 
Večina samostojnih podjetnikov ugotavlja davčno osnovo v davčnem ob
računu z upoštevanjem dejanskih prihodkov in odhodkov. Glede prihod
kov in davčno priznanih odhodkov zanje načeloma veljajo enaka pravila 
kot za družbe, priznajo pa se jim tudi enake vrste podjetniških olajšav. 
Razlika pa je v načinu izračuna davčne obveznosti.
Davčna osnova gospodarske družbe je obdavčena s fiksno stopnjo davka 
od dohodkov pravnih oseb, ki se do leta 2010 sicer letno zmanjšuje za 
eno odstotno točko, tako da bo od vključno leta 2010 naprej stopnja ob
davčenja 20 %. Dohodek v davčnem obračunu samostojnega podjetnika 
pa je obdavčen po progresivni dohodninski lestvici, kar pomeni, da večja 
davčna osnova pomeni tudi višjo stopnjo obdavčenja dohodka. Lahko to
rej rečemo, da je z vidika obdavčenja dohodka smiselno opravljati dejav
nost v statusu samostojnega podjetnika v pogojih, ko je obseg dejavnosti 
razmeroma majhen in ko je davčna osnova razmeroma nizka. Pri večjem 
obsegu poslovanja in posledično večji davčni osnovi pa samostojni pod
jetnik pride do točke, ko mora oceniti, ali se mu še splača nadaljevati 
opravljanje dejavnosti v tem statusu ali pa bi bilo bolj smiselno, da se 
preoblikuje v gospodarsko družbo.

Vir: Revija Kapital, Besedilo: Irena Meterc
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»Ni smo modri, Zakaj ni tudi naše
nebo?!«

Tako se Je glasilo geslo, ki so si ga za svoj prvi prirejeni dan zemlje izbrali dijaki Dijaške skupnosti 
Gimnazije in ekonomske srednje šole Trbovlje. Dan zemlje je potekal v Trboveljskem parku v petek, 18. 

aprila 1008 od 10. do 13.10. ure. Dijaki so prikazovali kemijske poskuse, govorili o zdravi prehrani, 
boju proti onesnaževanju okolja, poskrbeli so pa tudi za glasbo.

Prve obiskovalke

V preteklih letih so dija
ki Gimnazije in ekonomske 
srednje šole vsako leto prire
jali Evropski dan. Letos so se, 
skupaj z mentorico Dijaške 
skupnosti, profesorico Tino 
Pušnik in ostalimi profesorji 
kemije in biologije, odločili za 
spremembo. V trboveljskem 
mestnem parku so pripravili 
prireditev ob dnevu zemlje. 
Za inventar je poskrbela pro
fesorica Darja Užmah, pri 
postavljanju le-tega pa so bili 
glavni fantje iz 2. letnika eko
nomske srednje šole. Namreč, 
organizatorji celotnega dne so 
bili prav oni.Ta dan so izpeljali 
v okviru svojega naravoslov
nega dne, na pomoč pa so jim

priskočili dijaki Dijaške skup
nosti in profesorji. Po parku 
so bile postavljene stojnice, 
kjer so dijaki izvajali kemijske 
poskuse na zemlji in vodi. Do
kazovali so prisotnost snovi 
in ugotavljali, kakšna zemlja 
nas obkroža ter kakšno vodo 
pijemo in uporabljamo v vsak
danjem življenju. Mentorica 
teh dveh skupin dijakov je bila 
profesorica Marinka Pavčnik. 
Dijaki so poskrbeli tudi za 
osveščenost obiskovalcev o 
onesnaževanju okolja in zdra
vi prehrani. Njihova mentori
ca je bila profesorica Lavrač. 
V okviru zdrave prehrane 
so obiskovalcem razlagali, 
kaj je zdravo jesti in kaj ne.

Skupina The Lift; obiskovalcev ni bilo največ, bili pa so 
maksimalno zadovoljni

Najmlajši obiskovalci so z zanimanjem opazovali kemijske 
poskuse.

Pri boju proti onesnaževanju 
so prikazovali, kako se voda 
in okolje onesnažuje, ter da 
so za prav to onesnaževanje 
veliko krivi ravno ljudje. Na 
prireditvi so sodelovali tudi 
obiskovalci z Ministrstva za 
okolje, ki so mimoidočim de
lili letake o varovanju okolja. 
Prisotna je bila tudi Skupnost 
mladih, ki je vabila, naj se jim 
dijaki pridružijo v skupnosti. 
Na prav vsaki stojnici so bili 
obiskovalci nagrajeni za obisk 
in za to, da so jim dijaki lahko 
prikazali poskus ali le razložili, 
kar so predstavljali. Bodisi je 
bila to rožica, bonbon, jabol
ko, voda ali pa zgolj reklamni 
letaki. Vsak je bil svoje nagra
de vesel. Obiskovalcev je bilo, 
glede na malo slabše vreme, 
kar veliko. Po parku se je spre
hodilo in si ogledalo stojnice 
veliko otrok iz vrtca in I., 3. 
in 5. razredov osnovne šole. 
Zelo zanimivo jih je bilo vide
ti, kako so stvari, kljub temu, 
da jim skoraj nič ni poznano, 
opazovali. Bilo je tudi nekaj 
starejših obiskovalcev, ki so z 
veseljem sodelovali v anketi z 
dijaki, nekaj je bilo tudi takš

nih, ki so se jim izogibali.Vsak 
obiskovalec, ki je sodeloval v 
anketi, je na roko dobil zeleno 
zapestnico, kot simbol vode in 
zemlje. Med obiskovalci pa se 
je znašel tudi kakšen domači 
ljubljenček, ki so mu bili po
sebno všeč baloni, ki so krasili 
stojnice, ali pa pozornost, ki je 
je bil deležen. Med vsem tem 
dogajanjem je za dodatno do
bro vzdušje poskrbela dijaki
nja Manja Slapšak, ki je zaig
rala na harmoniko in skupaj z 
obiskovalci zapela, nekaj pa jih 
je tudi zaplesalo. Plesali so le 
dijaki, ker so bili obiskovalci, 
glede na še zgodnjo uro, mal
ce zaspani. Dan je bil uspešno 
zaključen,dijaki so dosegli svoj 
cilj, vse se je izteklo popolno 
kljub nekaj kapljicam dežja. Po 
končanih predstavitvah so se 
dijaki lotili pospravljanja stoj
nic in vseh stvari, sledil pa je še 
koncert skupine The Lift. Ta 
dan je bil zelo zanimiv, morda 
le še nekoliko nepoznan. Pri
hodnje leto bo zagotovo bolj 
obiskan, saj dober glas seže v 
deveto vas.

Besedilo in slike: Sara Bavdek
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Marjeta in njeni ljubimci v
Cemšeniku

V Čemšeniku so gostovali Gorenjci. Prosvetni dom je bil prizorišče komedije Marjeta in ljubimci v iz
vedbi Gledališča Smeh Teater, KP Brezje.

Odlični Anže

Marjeta in Oštir, za grmom Anže

Nastopajoči z Martino Bokal

Komedijo je napisal Franc Ankerst, režiral Dušan Kocjančič, 
nastopali pa so: Peter Razboršek-Oštir, Pavel Razboršek- Miha, 
Janko Ober- odlični Anže in Lili Andrejaš kot Marjeta.

Besedilo in slike: St.R.

Prvomajske 
počitnice z 

DPM Zagorje in 
Trbovlje

V upanju, da bodo prvomajske počitnice minile v 
čim bolj pestrem dogajanju, Društvo prijateljev 
mladine Zagorje ponuja izbor nekaterih dejavno
sti, ki so že ali še bodo pritegnile pozornost po
čitnikarjev in njihovih staršev. Enako se trudijo 
tudi v Društvu prijateljev mladine v Trbovljah.

Za starše in odrasle, ki jih zanima preventiva na področju ne
dovoljenih drog, je v aprilu predavala Kristina Kos. Mladi so 
se podali na izlet na morje, na kopanje v Zusterno in vožnjo 
z ladjo. V naslednjih dneh so si ogledali filmsko predstavo in 
igrali odbojko v šolski telovadnici v Zagorju in na Izlakah. Sredi 
tedna so planirali pohod na Klančiše oziroma igranje družab
nih iger v zagorski knjižnici in odbojke v telovadnici OS Ivana 
Skvarče v Zagorju in OŠ Ivana Kavčiča na Izlakah. V mesecu 
maju, natančneje v petek, 16. maja 2008, bodo organizirali pri 
Kinološkem društvu v Zagorju družinski piknik z zanimivimi 
gosti in zabavnim programom, ki se ga lahko udeležijo starši z 
otroki, otroci, mladi in pasji družinski ljubljenčki.Vsaka družina 
bo prejela bon za brezplačno malico. Piknik bo, če bo lepo vre
me, informacije pa dpm-jevci dajejo na GSM številki 041 699 
412 (DPM Zagorje).
Trboveljski prostovoljci DPM-ja so aktivnosti v prvomajskih 
počitnicah imenovali »Pomladno veselje«. Počitnikarje so v 
ponedeljek povabili na pomladne tekmovalne igre in iskanje 
skritega zaklada, v torek so spoznavali naravo in oblikovali ča
robni sobni vrt, v sredo pa so si privoščili še pomladni izlet s 
piknikom.

MaH
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Dolski upokojenci z novim vodstvom

Dolska pisarna DU uraduje vsak torek in petek od 9. do 10. ure dopoldne, kjer jih sprejme po novem 
Marija Rupnik, ki je prevzela mesto tajnice ozirom računovodkinje.

Predsedniške zadeve je od dolgoletne predsednice Milice Ko
bal sprejel leta 2007 Ivan Cinžar. Kako so uresničili program 
preteklega leta, so ugotavljali na občnem zboru v kinodvorani, 
ki je bil 28. 03. 2008. Znano je, da imajo kvalitetne izlete, da 
so uspešni na športnem področju, rekreaciji, v družabni dejav
nosti, pozitivno pa deluje tudi njihov bife v prostorih DU sredi 
Dola.V imenu župana jih je pohvalil tudi Jani Kraner, direktor 
občinske uprave. V letu 2008 jih med drugim čaka obnova fasa
de pri vhodu v klub, pobelili bodo klubske prostore in obnovili 
inventar. Poleg dosedanjih oblik dela so vključili v program tudi 
projekt Starejši za starejše, ki zajema doslej že 123 društev in 
ga financira ZDUS.

Slika in besedilo : Fanči MoljkMarija Rupnik, nova tajnica in računovodkinja DU Dol

Vpliv onesnaževanja okolja na zdravje
ljudi? Drugič ali nekoliko drugače

ZELENA KOALICIJA SLOVENIJE, ZELENI Trbovelj in Zasavske okoljevarstvene in civilne organizacije EK0 
KROG so skupaj pripravili okroglo mizo na temo VPLIV ONESNAŽENEGA 0K0UA NA ZDRAVJE UUDI.

Okrogla miza(?), posvetovanje, je potekalo 7. aprila, ob sveto
vnem dnevu zdravja, v predavalnici Delavskega doma Trbovlje. 
Udeležili so se jo, poleg vseh zainteresiranih krajanov iz Za
savja, organizatorji, strokovnjaki s tega področja, predstavni
ki stranke LIPA, kakor tudi predstavniki ZELENE KOALICIJE 
SLOVENIJE, ki so s tem izrazili podporo Zasavcem k pravici 
do bivanja v zdravem okolju. Uvodni predavatelj dr. Zupan je 
pojasnil zgodovino poteka aktivnosti zdravstvenih delavcev v 
Zasavju in vplive onesnaževalcev, polutantov, na zdravje ljudi 
in potek aktivnosti novih raziskav, kjer se bodo definirali tudi 
pravi povzročitelji za posamezne vrste obolenj.V drugem delu 
predavanja je predsednik ZELENIH TRBOVELJ Branimir Bajde 
govoril o vplivu težkih kovin, dioksinov in arzena, na obolev
nost ljudi. Navzoče je tudi seznanil s statistično razliko med 
doslej čistim okoljem (Sevnica) in Zasavjem. Razlika v obolev
nosti in posledicah ponekod dosega preko 50%.
V tretjem delu je Boštjan Pihler seznanil navzoče o prizadeva
njih LCTrbovlje za sežig odpadkov in o posledicah, ki jih utegne 
to povzročiti na trenutno zdravje ljudi, kakor tudi na zdravje 
bodočih generacij. Poudarek je bil na neizvajanju AARCHU-ske 
konvencije o javnosti podatkov in na navedbah Stockholmske 
konvencije, ki uvršča cementarne - sežigalnice na drugo mesto 
po onesnaževanju s težkimi kovinami in dioksini. Prisotni so bili 
seznanjeni tudi s podatkom, da se je vsebnost težkih kovin po
večala za več kot 50% v podobni cementarni Retznau v Avstriji. 
Po zaključku predavanja je bilo postavljenih tudi nekaj vprašanj 
in pobud udeležencev. Osnovni namen teh predavanj ni poli
tična promocija, temveč predvsem informiranost o resničnih 
problemih. Posamezniki sicer očitajo takšnim predavanjem po
litizacijo in to tisti posamezniki, ki se v Trbovlje iz Ljubljane pri
peljejo s službenim ? državnim mercedezom in imajo v svojem

programu stranke le 10% programa ekološke vsebine.
Skupina navzočih Zelene koalicije Slovenije je po okrogli mizi 
izkoristila priložnost, da se je sestala in se dogovarjala o do
ločenih skupnih problemih, predvsem pa o združevanju na eko
loški sceni.

Dr. Rudi Zupan in pozorni poslušalci

Osnovni namen takšnega združevanja je poenotenje različnih 
ekoloških problemov in to strank z ekološkim predznakom 
in vsebino, civilnih gibanj in tudi posameznikov, ki nočejo biti 
vključeni v organizirane oblike delovanja. Sestanek takšne sku
pine v Trbovljah je prav gotovo priznanje zasavskim okoljskim 
aktivistom.
P.S.: V soboto, dne 19.4.2008 se je velika skupina zasavskih 
okoljskih aktivistov udeležila protestnega shoda na Brdu pri 
Kranju, kjer so bili, skupaj z ostalimi udeleženci shoda, sprejeti 
pri evropskem okoljskem ministru Stavrosu Dimasu.

Besedilo in slika:Virant Bine
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ŠTUNF - študentski kulturni festival
Festival Štunf se ustanovili leta 1000 in se vsake lete seli ii mesta v meste. Letes je potekal sočasne ed

11. de 10. aprila v Hrastniku in v Laškem.

Evropsko leto 
medkulturnega dialoga

2008

V Laškem so začeli v petek, I I. aprila 
2008 s fotografskim natečajem kLAK.V 
soboto so nadaljevali s slikarsko razstavo 
in gledališko predstavo, v torek pa so 
povabili na pogovor Vlasto Nussdorfer.
V sredo so se zbrali na železniški po
staji Rimske Toplice, kjer so nagradili, v 
natečaju za petošolce, avtorico najboljše 
pravljice. Na postaji je bila odlična akusti
ka in ravno dovolj prostora za obiskoval
ce.V četrtek so se v prostorih ŠMOCL-a 
posvetili Franciji, v petek pa je projekcijo 
nemega filma spremljala skupinaVsi sve- 
ti.V Laškem so festival zaključili z velikim 
koncertom imenitne Neishe. Lahkoten 
pop in soul sta se jim zdela najbolj pri
merna za slovo.
Festival Štunf, ki je potekal v okviru pro
jekta Evropsko leto medkulturnega dia
loga 2008, so v Hrastniku začeli s finalnim 
pred izborom za I I. Škisovo tržnico. Uvr
stilo se je pet skupin preko regionalnih 
izborov po vsej Sloveniji. V natečaju je 
bilo prijavljenih preko 40 mladih glasbe
nih skupin. Zmagovalna skupina Funky 
Morning bo zaigrala na največji enodnev
ni študentski prireditvi na Škisovi tržnici 
v Ljubljani, ki bo potekala 7. maja na šta
dionu Ilirija.V soboto so izvedli še finale 
študentskega Škis gol pokala, kjer se je 
med 26 ekipami v športni dvorani Do- 
lanka prebila do vrha skupina Študent
skega kluba iz Slovenskih goric. Zvečer so 
v delavskem domu v Hrastniku pripravili 
etno koncert Mlade Beltinške Bande, v

avli pa si je bilo mogoče ogledati razsta
vo najboljših fotografij iz natečaja Škisova 
štorklja.
V nedeljo so prav tako v DD Hrastnik 
pripravili koncert alternativne skupine 
Icarus Down, ki jo sestavljajo mladi iz Za- 
savja.V dopoldanskih urah pa so pripravili 
otroške delavnice na temo prihodnost 
Hrastnika.
Fundacija Z glavo na zabavo je učence 
zadnjih treh razredov OŠNHR Hrastnik 
in podružnice na Dolu v ponedeljek, 14. 
aprila razveselila z bogatim programom, 
polnim animacije. Pri organizaciji sta po
magali Občina Hrastnik ter OŠNHR.
V torek so pripravili tudi okroglo mizo 
na temo prihodnost Hrastnika, ki so se 
je udeležili župan Miran Jerič, predsednik 
kluba Šoht Marko Funkl, Nejc Kralj, novi
nar Marko Planinc ter Staša Baloh Plahut
nik, vodja inkubatorja (RCR).

V soboto se je predstavilo improvizacij- 
sko gledališče, v nedeljo pa so zaključili 
festival s prikazom kratkih filmov v pros
torih kluba Šoht.
Marka Funkla, moderatorja okrogle mize, 
smo povprašali malo več o prihodnosti 
Hrastnika. »Okrogla miza je temeljila na 
izsledkih ankete, ki je krajane spraševala, 
kakšno prihodnost Hrastnika si želijo.Več- 
ina je zadovoljna z življenjem v Hrastniku, 
pogrešajo pa boljše medsebojne odnose 
in več živahnosti. Mnogi so predlagali, da 
bi gospodarstvo bolj aktivno sodelovalo z 
lokalno skupnostjo.
Na okrogli mizi je bilo izpostavljeno, da 
mladi v Hrastniku potrebujejo mladinski 
center s potrebno infrastrukturo. Pogre
šajo namreč vključevanje v lokalno oko
lje, zato prihaja do bega možganov iz Za
savja in posledično se Hrastnik spreminja 
v spalno naselje. Brez posluha starejših 
ter gospodarstva, bo Hrastnik v bodoče 
težko kaj več kot le spalno naselje...»

Besedilo in slika: Fanči Moljk

Mladinska krvodajalska akcija
Že četrto leto zapored je Mladinski center Trbovlje organiziral mladinsko krvo
dajalsko akcijo. Na njej je sodelovalo triintrideset dijakov Gimnazije in ekonom
ske srednje šole Trbovlje ter Srednje tehniške in poklicne šole Trbovlje, ki so 
darovali svojo kri na Transfuzijskem oddelku Splošne bolnišnice Trbovlje.

Akcija spodbuja mlade k humanitarnosti in prostovoljstvu, zato jo MCT z navdu
šenjem organizira. Prepričani so, da krvi vTrbovljah še ne bo zmanjkalo, hkrati pa 
vabijo, da se za tovrstne akcije opogumi čimveč polnoletnih mladih.

Besedilo: Irena Vozelj
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Srečanje nemških dog 
in njihovih lastnikov

V soboto, 13. aprila 1008, je bilo v prostorih Kinološkega društva Zagorje poučno in zabavno. Ines 
Šutar in Dejan Žigon, ki imata psarno Bay Dejan & Ines ter se ukvarjata z vzrejo nemških dog sta pri

pravila srečanje štirinožcev in njihovih lastnikov.

Zbor vseh udeležencev je potekal na kinološkem društvu Zagorje.

Prazna vreča ne stoji pokonci.

Predavanje je bilo zelo zanimivo in 
poučno.
Srečanja se je kljub slabemu vremenu 
(dan je bil deževen) udeležilo preko 20 
nemških dog in njihovih lastnikov, medse 
pa so udeleženci sprejeli tudi enega veli
kega šnavcarja in njegovega lastnika.
Na srečanju sta udeležencem delila na
svete o vzreji psov s poudarkom na 
nemških dogah veterinarja Vanja in Miran 
Knez. Strokovni nasveti o pomenu so
cializacije, pravilni prehrani in vsesplošni 
skrbi lastnikov za svoje živali je vedno do
brodošlo. Ravno temu, spoznavanju živali, 
in sožitju med človekom in psom, so na
menjena srečanja nemških dog. 
Udeleženci srečanja so s svojimi psi od
šli tudi na skupni sprehod in si ogledali 
okolico Zagorja. Srečanje se je pričelo ob 
I 1.00 uri in je trajalo vse do 17.00 ure, 
ko so se lastniki štirinožcev ob pici po
menkovali o poteku srečanja in izmenjali 
izkušnje o vzreji dog.
Ines in Dejan sta letos pripravila že drugo 
srečanje nemških dog. Srečanje tako po
staja tradicionalno.

Slike:J.P. in I.Š., tekst: MAŠ.
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Intervju: Helena Hauptman

Litija ima muzej brodarstva* 
železnice in rudarstva

Litija kot mesto ima zelo bogato zgodovino, zato kar kliče po ustanovitvi pravega muzeja. Zametki tega 
so se pojavili v kletnih prostorih pod Javnim zavodom za kulturo. Ena največjih pobudnic je prav gotovo 
Helena Hauptman, ki je na tri muzejske zbirke več kot ponosna. Kot direktorica se zavzema tudi za nove, 

večje prostore. Kako ji uspeva, vam bomo razkrili v zanimivem pogovoru.

Helena Hauptman: »Takole je bilo...«

Muzejska dejavnost je čisto poseb
na enota v okviru Javnega zavoda za 
kulturo Litija?
V okviru našega zavoda je muzej in var
stvo dediščine posebna organizacijska 
enota, v kateri skrbimo za področje kul
turne dediščine v občini in skušamo raz
viti muzejsko dejavnost v Litiji, ki do sedaj 
ni imela nobene tradicije.

Zakaj v toliko letih ni prišlo v našem 
mestu do ustanovitve muzeja in za
kaj ste se za ustanovitev odločili 
ravno vi?

Po Savi navzgor je šlo z voli

Verjetno bi bilo potrebno to vprašati 
koga drugega, sem pa pri proučevanju 
zgodovine naletela na članek iz leta 1952 
, kjer piše, da Litija ustanavlja mestni mu
zej. Toda očitno do realizacije ni prišlo 
nikoli, saj smo s to dejavnostjo pričeli v 
našem zavodu šele leta 2004, ker meni
mo, da tako veliko mesto nujno potrebu
je muzej za svojo predstavitev, kajti muzej 
najlažje odraža identiteto neke lokalne 
skupnosti.

Grad Bogenšperk je sicer imel že 
pred leti kar nekaj muzejskih zbirk. 
Recimo lovsko, NOB, o čarovništvu 
in tudi geografsko. Se je katera od 
zbirk kasneje prenesla v Litijo?
Tam izrecno lokalnih zbirk nimajo, po
sedujejo predvsem splošne zbirke, se je 
pa razstava o NOB prenesla v Litijo in 
jo hranimo v skladišču, ker preprosto ni
mamo prostora, da bi jo razstavili. Imamo 
tudi tisti znameniti rečni čoln iz časa 2. 
svetovne vojne, ki je služil skrivnim pre
vozom čez reko Savo. Ko bomo prido

bili večje prostore, se bomo osredotočili 
predvsem na lokalne zbirke.

Morda razmišljate tudi o tem, da bi 
se zgradil nov muzejski objekt, ki bi 
služil svojemu namenu? Je v našem 
mestu sploh kaj posluha za to?
Trenutno so naše muzejske zbirke v po
polnoma neprimernih prostorih, saj se 
nahajajo v samem pododrju zavoda. Na 
občini so nam obljubili, da se bo muzej 
preselil v t.i. Ukmarjevo hišo na Ponoviški 
cesti, kjer sedaj deluje Center za social
no delo. Ko bodo odšli iz te zgradbe, jo 
bomo v celoti adaptirali in pripravili za 
muzejsko dejavnost.

Kako je potekalo zbiranje materiala 
za muzejske zbirke. So bile kakšne 
težave?
Določen del gradiva smo v zavodu že 
imeli, saj so že naši predhodniki zbirali 
material za rudarsko zbirko. Mi smo samo 
nadgradili prizadevanja prejšnjega zavoda. 
Se vedno pa naprošamo vse občane, da 
nam odstopijo kak kos primernega gradi
va za naše zbirke. Naj poudarim, da je zbi
ranje zelo težavno, saj lokalna skupnost 
nima tradicije, kar pomeni, da ni dovolj 
osveščena glede varovanja dediščine,zato 
tudi neradi odstopijo dragoceni material. 
Muzej pa se vendarle gradi za občane in 
njihove potomce, prihodnje rodove.To je 
institucija, ki v mestu ostane za vedno.

Komu je torej namenjen vaš muzej 
in kdo ga v resnici obišče?
Muzejske zbirke so namenjene vsem pre
bivalcem Litije, da se seznanijo z lokalno 
zgodovino, dediščino naših prednikov, 
priporočam pa ga predvsem mladim. Na
menjen pa je tudi popotnikom, ki pridejo 
v naš kraj, da se seznanijo z bogato pre
teklostjo. Kar nekaj turističnih skupin se 
nam je prijavilo že vnaprej, česar se zelo 
veselimo.
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Helena Hauptman zbira drobce iz preteklosti

Spregovoriva o brodarstvu na reki 
Savi. Kakšno zbirko ponujate rado
vednim očem?
Litija je bila v zgodovini močna rečna po
stojanka, saj je imela carinarnico, mitnico 
in čolnarski urad. Rečni promet pa je na
rekoval tempo in življenje v mestu in vseh 
okoliških krajih, ki so praktično živeli od 
brodarstva. Pletli so ladijske vrvi, gojili lan 
in konopljo, vzrejali vlečno živino, ukvar
jali so se s tesarstvom, delovali pa sta tudi 
dve ladjedelnici. Reka Sava je bila živa in je 
dajala kruh celotnemu prebivalstvu. Rečni 
promet pa je popolnoma usahnil s priho
dom železnice sredi 19. stoletja, saj je bila 
le ta cenejša, bolj ekonomična in zmog
ljivejša. Zanimivo je, da o brodarstvu ni 
ostala niti sled, kot da ga nikoli ni bilo.

Kako močno je torej Litijo zazna
movala železnica in posledično pre
dilnica?
Po pojavu železnice so se prebivalci od 
brodarstva preusmerili k drugim dejav
nostim, predvsem panogam, ki so pričele 
cveteti ravno na račun železniškega pro
meta. Tako je po prihodu železnice leta 
1849 v mestu zrasla lesna in usnjarska 
industrija, zgradili pa so tudi predilnico, 
ki je po 120 letih delovanja še vedno ena 
močnejših panog v regiji. Lahko bi rekli, 
da je s pojavom železniških tirov v naš 
kraj prišla prava industrija. Od preloma 
19. stoletja pa do 2. svetovne vojne je bila 
Litija pomembno kulturno in gospodar
sko središče in obenem v Dravski banovi
ni središče sreza oziroma glavarstva, ki je 
vključevalo tudi Zagorje in Višnjo goro.

Železniško postajo v Litiji je močno 
zaznamovala tudi velika vodna čr
palka, ki so jo nedavno porušili. Za
kaj se je to zgodilo?
Ta znameniti t.i. Pumpenhaus oziroma 
vodna črpalka za parne lokomotive je 
stala vse do leta 1999 in je bila še edina te 
vrste v Sloveniji. Zal takrat nihče ni imel

Tudi železnica je zaznamovala mesto

pravega posluha in moči, da bi to rušitev 
preprečil. S tem smo povzročili nepo
pravljivo škodo naši kulturni dediščini.

Rudarstvo je nedvomno zelo zazna
movalo Litijo. Nekateri nas zaradi 
tega uvrščajo v Zasavsko regijo. Ali 
imajo prav?
To drži, vendar pa je ruda, ki so jo kopali v 
Litiji, povsem drugačna od Zasavskih rud
nikov, kjer so kopali izključno premog. 
Rudnik Sitarjevec nas uvršča med najsta
rejše rudniške kraje v Sloveniji, saj so tik 
pod vrhom hriba odkrili železnodobno 
naselje, staro približno 2500 let. Našli so 
tudi ostanke žlindre.V tistih časih seveda 
rovov niso kopali, ampak so uporabljali 
dnevni, površinski kop.

Katere rude so kopali na Sitarjev- 
cu?
Predvsem svinec, barit, tudi nekaj cinka 
in živega srebra.Vse to pa so talili v litij
ski Topilnici, ki je bila konec 19. stoletja 
ena vodilnih na tem področju, saj so do
važali rudo celo iz daljnega Maroka,Tuni
sa in drugih dežel. V njej je potekal tudi 
prvi poskus zagona strojev na električno 
energijo.V tem času je potekala tudi prva 
ekološka pravda, saj so se združili sloven
ski čebelarji, ki so trdili, da jim topilnica 
zastruplja čebele.To pravdo so na koncu 
tudi dobili. Morda je to tudi eden od raz
logov, da so topilnico opustili.

Kakšni so vaši načrti v bodoče? Na
meravate dodati nove zbirke in raz-

Rudarilo se je

širiti muzejsko dejavnost?
Na vsak način Litija potrebuje mestni mu
zej. Upam, da nam bo v nekaj letih uspelo 
pridobiti ustrezne prostore, po možnosti 
samostojno zgradbo, kjer bodo prikazane 
muzejske zbirke, ki bodo izključno prika
zovale lokalno zgodovino.V pripravi ima
mo tudi etnološko zbirko iz teh krajev in 
kompletno zbirko, ki bi zajemala čas od 
prazgodovine do dandanašnjih časov. To 
je evropski trend, saj si želimo, da bi tudi 
naključni obiskovalci mesta Litija obiskali 
naš muzej in spoznali preteklost in pre
bivalce na kar se da nazoren način, ki ga 
do zdaj nismo znali predstaviti.
Torej, oglasite se v naš muzej in spoznaj
te, da smo vredni ogleda in nadaljnjega 
priporočila.

Besedilo in slike: Boštjan Poglajen
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Fanei Moljk - gostja meseca v SŠZ

V mesecu februarju je bila gostja Srednje šole Zagorje Fanči Moljk, ki je v samozaložbi izdala potopis Po
Evropi malo drugače.

To je potopis o potepanju po Skandinaviji, Turčiji, Baltiku, Al
baniji in Portugalski. Potovati je začela s Planinskim društvom 
Sevnica. Posebnost njihovega potovanja je v tem, da imajo na 
zadnjem delu avtobusa pograde, na katerih so lahko tudi spali 
ali počivali podnevi.
Ker ste zelo aktivna ženska, me zanima, kaj vas spod
buja, da se kot upokojenka ukvarjate z novinarstvom, 
precej potujete in še vodite skupino žensk na Dolu v 
jogi?
Z upokojitvijo sem začela razmišljati, da lahko svoj prosti čas 
zapolnim še na drug način.Takrat sem začela hoditi na izlete s 
skupino planincev iz Sevnice. Z novinarstvom sem se ukvarjala 
že od izhajanja Zasavca. Ker živim na Dolu, sem po pouku »što
pala«, nazaj me je peljal pa moj bivši učenec, ki je novinar pri 
Zasavcu. Jogo pa vadimo s skupino žensk, ker se rade družimo 
vsak torek. Sicer pa jaz nisem vaditeljica, ampak samo pona
vljamo skupaj vaje.
Ker ste po izobrazbi slavistka, bi vas prosila, da nam 
poveste predvsem, kaj je tisto, kar vas je najbolj moti
lo v prosveti in kaj vas je motiviralo...
Najbolj me je motilo administrativno delo, ker je toliko raznih 
obrazcev, dopisov, statistike.Vsako leto je bilo več pisanja, kar 
je precej moteče. Zelo pa sem uživala pri urah, kadar smo z 
učenci pisali različne besedilne vrste. Nekateri moji učenci so 
tudi študirali novinarstvo in še danes sodelujemo.
V knjigi omenjate, da ste prepotovali vso Evropo. Kako 
pa ste prišli do naveze s planinci iz Sevnice?
S prijateljico iz Rimskih Toplic sem jih že od prej poznala. Ko

pa sem zvedela, da bodo odpotovali na Islandijo, sem si zelo 
želela odpotovati z njimi. Moje domače sem vprašala za nasvet 
zaradi vnukov, ki živijo v Hrastniku, šolajo pa se na Dolu. Po 
pouku jih pazim in z njimi delam naloge. Ker so že kar veliki, 
so se enoglasno odločili, da naj grem na izlet.Vendar je izlet 
na Islandijo odpadel in smo šli na Norveško. Se bomo pa letos 
odpravili tja.
Turčija, Skandinavija, Baltik, Albanija in Portugalska so 
dežele, ki jih predstavljate v knjigi. Ker so tukaj tudi 
dijaki zaključnih oddelkov, jim svetujte, kje je lepo in 
tudi poceni.
Zelo lepo je bilo na vseh potovanjih. Skandinavija je zrelo dra
ga, Turčija pa zelo poceni, zato menim, da je to najboljša izbira 
za srednješolce, ki nimajo veliko denarja.
Današnje življenje je včasih tako napeto, stresno. Vča
sih to opažamo med mladostniki, starši ... Ali menite, 
da bi morali danes v šole uvesti razna znanja o umirja
nju, večji koncentraciji...?
Danes so šolarji res precej obremenjeni s šolskimi in obšol
skimi dejavnostmi. Zato bi jih res morali pripraviti na različne 
načine sproščanja.
Potem je gostja povedala in pokazala, kako se sprošča z di
hanjem. Dijaki so se takoj odzvali. Ko pa je pokazala, kako se 
sprostiti na avtobusu, če boli vrat ali hrbet, so bili dijaki malo 
manj spontani.Vajo je ponavljalo le malo njih..
Gospe Fanči so se ob koncu zahvalili s skromnim darilom, ki 
ga bo lahko uporabljala doma v gospodinjstvu in na katerem je 
logotip Srednje šole Zagorje.

Besedilo: Danica Štrtak

Pasavček
Na Osnovni šoli Ivana Cankarja v Trbovljah so učenci I. A razreda z učiteljico Metko Logar in vzgojiteljico 

Ani Wetz v mesecu aprilu zgledno pripravili in izpeljali mednarodni projekt Pasavček.
O svojih 
dejavnostih 
v tem pro
jektu so iz
delali pisno 
poročilo in 
ga doku
mentirali s 
fotografija
mi. V uvodu 
so zapisa
li:« Smo I. 
A razred 
osnovne

šole Ivana Cankarja Trbovlje. Razred sestavlja 22 učencev, 9 
deklic in 13 fantov.V letošnjem šolskem letu smo se vključili v 
mednarodni projekt Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu - PASAVČEK. Namen projekta je osveščanje tako star
šev kot otrok o pravilni rabi varnostnega pasu v avtomobilu.

V okviru projekta smo izvedli vrsto različnih dejavnosti:

- obisk Policijske postaje Trbovlje in privezovanje varnostnega 
pasu,

- barvanje pobarvank Pasavček,
- risanje na temo Jaz v avtomobilu & Moj Pasavček/Pasavka,
- analiza anket o pripenjanju z varnostnim pasom za starše,
- plakati: Staršem, Rezultati ankete
- Prometni kviz,
- recitiranje pesmi Pasavček,
- podpis zaprisege,
- »tetoviranje« s pasavčki.

Naše delo je skupaj s fotografijami predstavljeno v nadaljevanju 
(poročila,op.p.). V projektu smo uživali in si pridobili jasne in 
tehtne razloge za (nadaljnjo) uporabo varnostnega pasu.« 
Poročilo s slikami vred je obsežno in zanimivo. Predstavili smo 
le majhen delček velikega projekta.

MaH
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Ruth Podgornik Reš:

Dvorana gasilskega doma na Marnem ima dva kraka ■ manjšega in večjega. ¥ sredo, 16. aprila 1608 sta 
bila oba nabita z ljubitelji okrasnega «vetja. Okoli dvesto jih je bilo: iz Hrastnika, z Dola, Marnega, Gor,

Turja in drugih zaselkov.

Ruth z bolivijsko begonijo

Vsi so vedeli: če hočemo izvedeti o cvetju kaj novega, bo Ruth 
Podgornik Reš iz Radovljice pravi naslov. Pa še v Damjanini 
družbi je bila, za katero je povedala: »Zelo sva si blizu. Obe 
imava radi drugačno, posebno cvetje...« In ji ves čas delila pri
znanja: «Pa tudi tole cvetico imaš, Damjana?! Pa saj ta je povsod 
po Sloveniji čisto razprodana!!!« Damjana ji je pripravila na
mreč mizo, s katere je Ruth jemala cvetje in ga predstavljala. 
Kot bi bilo živo. Še več - kot da so njene najboljše prijateljice. 
Pa saj so, drugače ne bi žarele povsod okoli njenega doma v 
posaditvah, ki jemljejo dih in ne bi o njih toliko pisala - po 
dve knjigi na leto pa v Geo, Moj mali svet, navduševala v TV 
oddaji Na vrtu... »Poleg devetdeset odstotkov preizkušenega 
cvetja si privoščite le deset odstotkov novih primerkov...,« je 
poučevala obiskovalce. Da ne bo pomote - med njimi je bilo 
kar nekaj moških osebkov.

Omenimo vsaj nekaj njenih informacij:
Bolivijska begonija je letos najbolj iskana roža - kot pred

leti surfmija. Bogato cvetoča, trpežna, nima rada preveč vode in 
je lepša na soncu. Podobno velja za koralno begonijo. Abu- 
tiloni zrastejo do treh metrov v dolžino in jih gojijo samo v 
Sloveniji v balkonskih zasaditvah. Moderne so različne trave, na 
pr. ščetinasta perjanka, ki jo razmnožujemo tako.da jo spo
mladi raztrgamo. Tulbagija s svojim močnim vonjem odganja 
voluharja, trajnica oz. grmovnica goli jasmin pa cveti pozimi. 
Jarico zasadimo pod grm forzicije, kjer ni trave - cveti namreč 
že pred zvončki in žafranom. Trajna sončnica nas skriva pred 
sosedi, saj zraste meter visoko in dva metra na široko...

Coli jasmin

Opozorila je na glinena korita, ki so spet v modi in seveda na 
korita z vodno rezervo. Po devetih letih so še vedno kot nova. 
Za zalivanje je priporočala deževnico, ki je zlata vredna in pro
sila, naj rože vendar tudi hranimo, saj nismo Gorenjci - pa ne s 
koprivami. Naše zasaditve pride pogledat. »Nujno moram priti 
sem kolesariti... Kako je tu lepo!!«

Osnovno pravilo leta 2008 MANJ je VEČ pomeni, da ne 
smemo pretiravati z nasaditvami, ker je lahko včasih tudi kiča
sto. Sploh v barvah. Rdeča na pr. ne prenese vijoličaste. Rožice 
naj bodo tudi hrana za dušo, ne samo za okras.

Slike in besedilo: Fanči Moljk
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Potepanje po mestnem jedru:

...ko po licu solza mi lije, spomnim se na sramote Litije... la, takole po pesniško pričenjam današnjo 
šokantno fotoreportažo. Ko se enkrat že 11 let soočaš z zunanjo podobo svojega mesta, ki ti ni povšeči, 

potem z razlogom in osebno noto napišeš kar ti leži na duši.

Danes se ne bomo lo
tili poimenovanja stavb 
z natančnostjo niti ne 
bomo iskali razlogov za 
propadanje litijskih hiš in 
stavb. Odgovori so več 
ali manj vedno enaki... 
nedokončana denacio
nalizacija, pa ni denarja, 
ni političnega interesa, 
ni vlagateljev, itd. To po
znamo! Pa si res želimo 
živeti v takem mestu, ki 
turistov ne privablja? Se 
zavedamo, da se tu skozi 
vsak dan vozi ogromno 
število prebivalcev Za
savja, ki dela v Ljubljani 
in okolici? Pa vendarle, to je naša slika, naš odraz... S fotoapara
tom sem se sprehodil zgolj od litijske železniške postaje pa tja 
do mestnega jedra. Kratek sprehod. In veliko sramot...
Že na železniški postaji nas pozdravi skoraj v celoti uničen, 
komaj dobro desetletje star železniški podhod, ki je popol
noma prepleskan z neokusnimi grafiti, nadstrešek iz jeklenega 
ogrodja in prekrit s pleksi steklom pa je tudi skoraj v celoti 
razbit iz same objestnosti, da ne omenim, da so ga uspeli pred 
leti politi z bencinom in zažgati. Sprašujem se, je litijska postaja 
res namenjena samo še ljubiteljem opojnih substanc ali nena
zadnje tudi potnikom?

(Bil je) podhod

Edino bikerji si

v

Novodobne »umetnine«

Ko se sprehodimo dalje, ob zasavski cesti, opazimo odslužen 
industrijski objekt s popolnoma propadlo in udrto streho, kjer 
domujejo le še litijski bikerji. Dokler stavbe ne podrejo. Pa po
tem?

Ljudska univerza

Siva, visoka propadla vila je nekdanja litijska Ljudska univerza, 
ki je pred kakim desetletjem odslužila svojemu namenu in zdaj 
vztrajno propada in čeprav gosti še nekaj prebivalcev, se spra
šujemo ali je sploh še varna in primerna za bivanje, saj nima 
več urejenih niti osnovnih instalacij, okna so razbita in streha 
pušča. Žalostno!
Se nekaj hiš je v bližini železniške postaje, v katerih ne živi ni
hče, fasada propada, okolica je neurejena, povsod polno smeti, 
zagotovo najbolj pa bode v oči stara rumena hiša brez oken, 
ki se nahaja točno na križišču, kjer vozniki iz ljubljanske smeri 
zavijejo desno na litijski most.V tej stavbi je bila nekoč tehnična 
trgovina in še nekaj manjših firm, ki so se kasneje preselile. 
Sedaj že nekaj let sameva. Morda čaka na obnovo ali pa ru
šenje... poleg te »čudovite« stavbe pa domuje tudi ena izmed 
redkih še obstoječih litijskih telefonskih govorilnic. »HALO, je 
kdo doma?« bi se lahko upravičeno vprašali. Le koga je tako 
zelo motila, da jo je moral popolnoma demontirati in razbiti 
prav vse šipe?



Besedilo in fotografije: Boštjan Poglajen

Odpravili smo se čez most, na desno stran reke Save, naravnost 
v staro mestno jedro.Tu najbolj bode v oči star mestni dvorec, 
ki ga imenujemo Farbarjev grad, ki ima celo staro sončno uro 
na svojem pročelju, v pritličju nekaj prodajalnic z neurejeno 
fasado, v višjih nadstropjih pa domuje tudi nekaj stanovalcev. Za 
stavbo pa se skriva prava slika, pravzaprav propadle in uničene 
starodavne freske in neurejena okolica. Malomarnost stanoval
cev ali neinteres občine? Presodite sami!
In na koncu še dve cvetki... na Rudarsku ulici 4 se nahaja stara, 
nevzdrževana, skratka propadla hišica, v kateri je še pred letom 
dni v njej živel lastnik. Potem, ko je umrl, se očitno ni našel 
nihče, ki bi prevzel odgovornost za kup zidakov in lesa. To ni 
pravljica o hiši strahov, to je litijska realnost.

Farbarjev grad meri čas

' t

Pri hiši brez oken zavijte desno

Ohranjanje zgod

Okno v svet
Ohranjanje zgodovinske 
preteklosti!?

Pa še h koncu našega kratkega potepa, do nekdanjega litijske
ga Sokolskega doma, hrama litijskih telovadcev, kjer se nahaja 
športna dvorana, v kateri smo imeli pouk telesne vzgoje še 
približno 20 let nazaj... edina funkcionalnost se nahaja le še v 
fotoateljeju, ostali del pa je namenjen skladišču bližnjega tr
govskega centra. Toliko o kulturni dediščini, na katero se tako 
radi izgovarjamo.
Tako, dragi prijatelji Zasavci, vljudno vabljeni k nam v Litijo, pa 
vas bom kar osebno popeljal med krasote litijske arhitekture. 
Če pa vam ne bo všeč, se bomo odpravili pa v katerega izmed 
mnogih velikih trgovskih centrov v Litiji, ki rastejo kot gobe po 
dežju, pa še več jih bo. Garantiramo!

Sokolski dom



Wimm

Galerija Medija tokrat predstavlja slikarko Mileno Gregorčič ix Ljubljane.

Diplomirala je na oddelku 
za slikarstvo leta 1976, m a-

Velana praznuje 6o l

gistrirala pa na specialki za 
grafiko leta 1978. Milena od
kriva slikarsko vesolje, saj se 
njeno slikarstvo izmika rea
lističnemu pojmovanju, ker 
se preliva v razpoloženjsko 
svetlobo in deluje kot sanjski 
privid. Zelo pestra in barvita 
razstava, vredna ogleda.

Slike in besedilo. St.R.

• mm

Obiščite novo VElANINO trgovino v TPC SPAR TRBOVLJE 
in se prepričajte o pestri ponudbi čudovitih zaves, karnis, trakov, čipk, magnetov, 

panel, rolojev... in skupaj z nami poiščite rešitev za vaše okno

www.velana.si
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Bratske vezi po 30 letih

še vedno trdne
Ob 30-letnici pobratenja med Rudarshim pevskim zborom Loški glas in moškim pevskim zborom Fran 

Venturini iz Domja pri Trstu je bilo v kisovškem Domu kulture pevsko srečanje. Poleg pobratenih zborov 
so v petek 18. aprila zvečer ljubitelje ubranega petja navdušili še trije gostujoči zbori.

Vsak zbor se je samostojno predstavil s štirimi pesmimiKTe- 
matika je segala od stanovskih do ljubezenskih in domoljubnih 
pesmi. Pevski večer z zgovornim naslovom “Pesem nas druži” 
se je pričel z nastopom Loškega glasa, ki je skladno s tradicijo 
najprej zapel Rudarsko pesem. Za gostitelji je prišel na vrsto 
ženski pevski zbor Svoboda Vižmarje Brod. Z Loškim glasom 
ima skupno to, da je obema dirigiral Drago Korošec, brat 
Ladka Korošca, glavnega pobudnika pobratenja kisovškega in 
tržaškega zbora ter častnega člana obeh zborov. Sledil je na- poklonili s 
stop moškega pevskega zbora Kulturnega društva Ivan Canka 
iz Tabora v Savinjski dolini. Za njim je ha oder stopil mešani 
pevski zbor Ladko Korošec iz Zagorja. Kot zadnji se je pred
stavil zbor iz Domja, nato pa so se svojim prijateljem pridružili 
pevci Loškega glasa in zapeli so prvo skupno pesem.

slovensko manjšino v Italiji, sodelovanje z Loškim glasom pa je 
dodatno krepilo vezi z matično domovino. Krmec je obdaroval 
Vozlja in pevovodkinjo Alenko Flere Pavlič, čemur je sledilo 
še medsebojno obdarovanje Tavčarja in Pavličeve.
Preden so zadonele zadnje tri skupne pesmi v uradnem delu 
prireditve, so se pevci Loškega glasa spomnili jubileja svojega 
predsednika.Vozelj namreč že 25 let predseduje zboru, zato so 
se mu javno zahvalili za predano opravljanje te funkcije in mu

Besedilo in slike: Boštjan Grošelj
ir

oPZ Svoboda

Pobratena zbora sta ob koncu prireditve družno zapela.

Ženski pevski zbor Svoboda Vižmarje Brod je zapel tudi 
ob spremljavi harmonike.

Hrastnik spet 
navdušil

Pevci h častniškega MoPZ Svoboda so se s svojo zborovodkinjo 
Matejo Skorja odločili, da bodo svoj letni koncert spet prire
dili v delavskem domu namesto v športni dvorani. Ker pa je 
vedno premalo kart, so se odločili, da bodo nastopili dvakrat 
- v torek, 15. aprila in v sredo, 16. aprila 2008. Obakrat je bila 
dvorana polna.

Moški pevski zbor Svoboda Hrastnik

To je bil uvod v nagovore in izmenjavo spominskih daril. Zagor
ski župan Matjaž Svagan je zboroma zaželel še veliko plod
nega sodelovanja. Poudaril je, da je bil Loški glas eden redkih 
zborov v slovenskem prostoru, ki je ohranil partizansko pesem, 
oba zbora pa s sodelovanjem prispevata h graditvi miru in so
žitja v Evropi. Predsedniku tržaškega zbora Petru Krmecu je 
izročil fibulo zagorske občine. Predsednik Loškega glasa Karli 
Vozelj je v govoru orisal trdnost vezi med obema zboroma ter 
obdaroval predsednika Krmeca in dirigenta pobratenega zbora 
Ivana Tavčarja. Zadnji nagovor je imel predsednik Krmec, ki 
je povedal, da jim je pesem dajala moč v neprijaznih časih za

Program so zasnovali v treh delih. Najprej so peli ljudske in 
umetne pesmi, v drugem delu so nastopili gostje Vanjo Tomc, 
Erika Pele, Gojko Kenda in Agnes Kumlanc, tretji del pa je spo
minjal na spevoigro, saj so peli na sceni priljubljene gostilne 
Mihovc v Bohinju, kjer imajo vsako leto nekaj dni pevske vaje. 
Ker lastnika nista utegnila priti, da bi jim »postregla« tudi na 
njihovem letnem koncertu, so njuni vlogi dodelili drugim. 
Omenimo še instrumentalne spremljevalce: Franc Vrtačnik, 
Stefan Kajič, Vanjo Tomc, Gojko Kenda in Stane Cankar. Pro
gram je povezovala Martina Vajdič.

Slika in besedilo: Fanči Moljk
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Obiskali smo lepo» novo sevniško
knjižnico

Knjiga Po Evropi malo drugače nas je pripeljala v petek, 18. aprila 1008 v prostore sevniške knjižnice, 
kjer je podpisana F.M, predstavila svojo knjigo in dežele, po katerih je potovala.

Veliko pomeni že privlačen vhod v knjižnico.

Ker smo o tem na straneh Zasavca že marsikaj prebrali, bi 
se tokrat posvetili njihovi lepi, sodobno opremljeni knjižnici. 
»Naša knjižnica se je preselila v nove, moderne prostore na 
Prešernovo I lani, 6. septembra,« je povedala Ida Tušar, direk
torica, ki je vrsto let poučevala na Dolu pri Hrastniku, zato 
so prišle v Sevnico tudi nekatere nekdanje zasavske kolegice..

Del prijaznega osebja knjižnice z Matijem na čelu.

»Poleg matične knjižnice imamo tudi dve izposojevalnici — v 
Krmelju in Loki pri Zidanem Mostu,« je še povedala. »Prijetni 
so prostori za odrasle, za otroke, dvorana za predavanja in ob
časne razstave.

Sodobne knjižnice so kot velike dnevne sobe.

Knjigo ponudijo že dojenčkom - voznica avtobusa Jana 
Veber Košmerl z družino.
Za bralce pa pomeni veliko ugodnost 
tudi knjižnični nabiralnik, kamor lah
ko vračajo gradiva v času, ko ni od
prto.« Knjižnica je imela takrat, ko je 
Ida Tušar prevzela vodenje, 15.000 
knjižnih enot, danes jih ima 55.000.
Članstvo pa se je od 674 povzpelo 
na 3003. Zaposlenih je osem ljudi, 
idealno pa bi jih bilo trinajst, vendar 
z dobro voljo kar gre. Če odtipkamo 
na internetu Knjižnica Sevnica, opazi
mo njihovo lepo urejeno in pregledno 
spletno stran, kar je zelo pohvalno.
Lepo je videti, da se povsod po Sloveniji knjižnice modernizira- 
jo.Tudi v Hrastniku na primer že potekajo aktivnosti v tej sme
ri. Postajajo center izobraževanja za mlade in starejše, čeprav bi 
kdo mislil, da bo internet tovrstno dejavnost odrinil. Knjižnice 
pa so vedno lepše in bogatejše, podobne veliki, domači dnevni 
sobi.

Ida Tušar, direktorica 
knjižnice Sevnica.

Slike in besedilo: Fanči Moljk
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Skrinjica želja
Sten Vilar je zagorskim otrokom pripravil posebno 
popoldansko predstavo v knjižnici Mileta Klopčiča.

V skrinjici je bilo spravljenih veliko stvari, ki so s pomočjo nji
hove burne domišljije pomagale pričarati čudovite zgodbe. 
Otrokom in staršem je tako pokazal, kako je lahko zanimivo 
igrati se in izmišljati različne zgodbe, ki jih pripovedujejo, ko 
dobijo iztočnico. Pozabijo na računalnik, televizijo in ugotovijo, 
da je to včasih pravzaprav še bolj zabavno.

Besedilo: Irena Vozelj, slika : fotoarhiv knjižnice

Share prinaša 
sporočile upanja
V organizaciji Knjižnice Antona Sovreta je v sre
do, 13. aprila 1668 predavala v poslovni dvorani 

Marija Kure iz slovenskega združenja Share, ki je 
govorila o značilnostih vodnarjeve dobe.

Smo v svetovni krizi, je dejala, saj je razkol med tistimi, ki imajo 
in tistimi, ki nimajo, vse večji.Težiti moramo k pravičnosti, o če
mer govori in piše Benjamin Crem iz Londona, skozi katerega 
večkrat spregovori Maitreja, duhovni učitelj. Delitev dobrin je 
ključ za boljšo prihodnost ljudi. Ideja delitve dobrin bo ljudi 
odrešila. Maitreja se je že večkrat pojavil in ko bodo mediji 
in splošna zavest ljudi pripravljeni, se bo razkril vsemu člove
štvu.
V drugem delu pa je Mira Iskrač nakazala bistvo transmisijske 
meditacije, ki delujejo v Sloveniji v približno dvajsetih krajih.



Borilne veščine:
Pon-Do-Kwan Zagorje

Prvi turnir za DP v light eentaetu
Na I. turnirju za DP v light eentaetu, ki je bil v sebete, 11. 4.1008, v Velikih Laščah je sedeleval tudi 

tekmevalee iz zagorskega kluba Pon-Do-Kwan Zagorje, Aleksander Docič.
V prvem in drugem krogu je Aleksander prepričljivo porazil oba tekmovalca, v polfinalu pa je po tesni borbi klonil proti sveto
vnemu prvaku v kickboxingu in taekwondo-ju Alešu Zemljiču, članu kluba BB Hwarang, ki ga vodi Tomaž Barada.Tako je Docič 
na koncu, v številčno zelo močni kategoriji -74 kg, osvojil odlično 3. mesto. Zagorjani tako po zelo uspešnem turnirju DP v šemi 
contactu postajajo vse bolj konkurenčni tudi v light contactu.

German Open 1008
18. in 19. aprila 1008 je v Ebernu v Nemčiji potekale odprto prvenstvo Nemčije, ki so se ga udeležili tudi

člani kluba Pon-Do-Kwan Zagorje.
Na tekmovanju je sodelovalo preko 600 tekmovalcev iz 15 
držav, ki so se v dveh dneh pomerili v šemi contactu, light con- 
ctactu, füll contactu in glasbenih formah.
V glasbenih formah sta med članicami nastopili Tina Koder in 
Tjaša Krajnik.Tjaša se je z nekaj desetink zaostanka uvrstila za 
3 najboljšo, medtem ko je Tina z zelo prepričljivim nastopom 
premagala vse tekmovalke in zasluženo osvojila I. mesto. Obe 
tekmovalki sta se prvič pomerili tudi med članicami v borbah 
šemi contacta.Tina je v kategoriji članic -55 kg z dvema zmaga
ma osvojila odlično 3. mesto,Tjaša pa se je v kategoriji članic - 
60 kg uvrstila med osem najboljših. Med člani -63 kg je Klemen 
Buzina po izenačeni borbi na koncu le moral priznati premoč 
nasprotnika. Prav tako sta v prvem krogu v šemi contactu po 
napeti borbi morala priznati premoč nasprotnika Aleksander 
Docič med člani -74 kg in Aleksander Cilenšek med člani -84 
kg. Aleksander Docič je tekmoval tudi v disciplini light contac- 
ta, kjer je z dobrimi borbami med člani -74 kg le za las zgrešil 
bron. Med člani -69 kg je Klemen Juvan osvojil 3. mesto, v kate
goriji -89 kg se je tudi Primož Bračič, navkljub poškodbi gležnja, 
uvrstil med najboljše tri. Igor Kalšek je bil tokrat nepremagljiv 
med člani -94 kg in tako osvojil prvo mesto.
Tina Koder, Primož Bračič, Klemen Buzina, Klemen Juvan in

Igor Kalšek so nastopili tudi v ekipnem delu tekmovanja. Z ne
kaj smole so morali priznati premoč favorizirani ekipi Top Ten 
German/, ki je na koncu osvojila prvo mesto.
Pon Do Kwan Zagorje je z osvojenimi dvema zlatima ter tremi 
bronastimi medaljami v članskih kategorijah dokazal, da sodi v 
sam vrh borilnega športa ne le doma temveč tudi v Evropi.

PDK Zagorje

Pon-Do-Kwan Izlake

■zlaeani na Državno prvenstvo v
kikboRsingu

V Zagorju, v prostorih bivšega Zastena, je v soboto, devetindvajsetega marca, potekalo I. državno prven
stvo v kikboksingu v organizaciji zagorskega kluba in Kikboksing zveze Slovenije.

Iz izlaškega kluba Pon-Do-Kwan se ga je udeležilo šestnajst 
tekmovalcev.V kategoriji dečkov do 135 cm je nastopil Matic 
Dolinšek in pokazal dobro borbo, ki mu je na koncu prinesla 
uvrstitev na 3. mesto. RokVrtačnik je osvojil 3. mesto v katego
riji dečki -145 cm, bil pa je vidno razočaran, saj je v preteklosti

nizal že precej boljše uspehe. Če bo v prihodnje pridno tre
niral, se ni bati, da bi uspehi izostali. Eden uspešnejših izlaških 
tekmovalcev v zadnjem času,Tilen Zajc, je nastopil v dveh ka
tegorijah, kar pravila zveze letos zopet dopuščajo.V kategoriji 
dečkov do 165 cm je osvojil I. mesto, v kategoriji mladincev do
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57 kg pa je po naporni borbi moral kloniti proti tekmovalcu 
iz Nove Gorice in tako osvojil 3. mesto, nad katerim pa ni bil 
navdušen.
Gregor Razpotnik, tudi lanskoletni državni mladinski reprezen
tantke prav tako nastopil v dveh kategorijah in sicer pri mladin
cih do 63 kg in do 69 kg. V obeh je osvojil 2. mesto, pri čemer 
je pokazal kvalitetne borbe, le v finalih je nekoliko popustil in 
po nepotrebnem prepustil zmago.V kategoriji mladink je Suza
na Lazar osvojila I. mesto. MajaVetršek se je v finalu članske 
kategorije srečala z že znano tekmovalko iz Ljubljane in po 
podaljških na prvo dobljeno točko izgubila. Miloš Rozman je v 
kategoriji članov do 69 kg izgubil borbo proti izredno priprav
ljenemu Juvanu iz Zagorja in tako na koncu osvojil 3. mesto, 
obenem pa staknil neprijetno poškodbo nožnega palca.V isti 
kategoriji je nastopil tudi Nejc Hribar, izgubil borbo za v finale 
in si z Milošem razdelil 3. mesto. Jure Vetršek je kljub poškodbi 
gležnja nastopil v kategoriji članov do 79 kg in na koncu izgubil 
polfinalno borbo, prav tako kot Miloš proti Juvanu. Omeniti 
in pohvaliti pa je potrebno še Blaža Plevnika, ki je po dolgem

času spet nastopil na tekmovanju. Na tekmovanju pa sta debi- 
tantni nastop doživeli Vita Hudi in Nives Sakeljšek, ki kažeta, 
da bosta v kratkem zapretili nasprotnicam v svojih kategorijah.

Besedilo in slika Nejc Hribar

CVIT/Mtb Trbovlje 1008
Prva ekipa Mountainbike kluba Trbovlje, petkratnih klubski pokalnih prvakov, bo v sezoni 1008 nastopala

pod imenom CULT/Mtb Trbovlje.
Člani ekipe so isti kot v preteklih sezonah in sicer:

Jan CESTNIK (elite)
- državni prvak 2006 in 2007 in pokalni prvak 2007 
Matej DRNOVŠEK (elite)
- pokalni prvak 2006, pokalni podprvak 2007
Andraž JERŠIN (elite)
- top 5 tekmovalec slovenskega pokala v zadnjih sezonah
Žiga ŽIVODER (elite)
- top 15 tekmovalec slovenskega pokala 
Sebastjan ZMRZLJAK (masters)
- pokalni Masters prvak 2007 
Boštjan FELC (masters)
- legenda slovenskega spusta, pokalni in državni Masters 
podprvak 2007

Letos bo manjkala ženska predstavnica Rebeka BARLIČ, ki še 
vedno okreva po lanski poškodbi zapestja.

Tekmovalci bodo znova vozili kolesa znamke CULT 
Maschina 08 - v zadnjih sezonah najtrofejnejše in najhitrejše 
kolo v spustu na južni strani Alp, s preverjenim štiri točkovnim 
Horst link vzmetenjem. Oblečeni bodo v nova, vrhunska 
ROYAL oblačila, ter po potrebi tudi v TRICK-X zaščitno 
opremo. Velika novost je tudi glede opremljevalca gum, ki 
je letos znamke HUTCHINSON. Na kolesu bodo med 
drugim komponente svetovno priznanih proizvajalcev kot so 
EASTON (krmila, krmilne in sedežne opore), FORMULA 
(nove, vrhunske zavore The One), WTB (sedeži), SYNCROS 
(obroči). Da bodo kolesa čista in »podmazana« bodo poskrbela 
čistila in maziva RSP, za pravilno prehrano in hidracijo pa

bodo tekmovalci uporabljali vrhunske športno prehrambene 
dodatke XENOFIT. Za jasen pogled na hitre linije bodo 
poskrbela očala OAKLEY. Poleg naštetega je sponzor ekipe 
CULT/Mtb Trbovlje tudi BIKE PARK JAVORNIK, kjer 
bo ekipa trenirala in imela testni center. Programe kluba Mtb 
Trbovlje podpira tudi OBČI NA TRBOVLJE.
Med drugim bodo 28729. junija organizirali jubilejno 10. tekmo 
v spustu z gorskimi kolesi DOWNHILL JAVOR, ki bo letos 
štela tako za državno prvenstvo Slovenije, kot tudi za točke 
slovenskega pokala.

Cilji ekipe so jasni - ponoviti zelo uspešne rezultate iz lanskega 
in predlanskega leta, prikazati dobre vožnje na evropskih 
tekmah Svetovnega pokala, ter na izbranih tekmah v Italiji, 
Avstriji, Hrvaški in Češki, predvsem pa pri spustu uživati in se 
zabavati, ter upravičiti zaupanje sponzorjev.
Ostali člani kluba v mladinski in amaterski kategoriji bodo na 
tekmah nastopali pod imenom Mtb Trbovlje in ne več Jtmtor 
team kot v preteklosti. Poleg ekipe CULT/Mtb Trbovlje so 
tudi oni člani kluba Mtb Trbovlje: Gregor GUNA (masters), 
Jan LOVŠE (mladinci), Rok KOŠNIK (mladinci, Matic MURN 
(mladinci), Domen JANC (mladinci),Janez BARTOLJ (mladinci), 
Luka FERLIČ (mladinci).

V amaterski konkurenci bodo nastopali' Matjaž STARINA, 
Sebastjan MOŽIC, Simon ZUPAN, David FERLIČ, Marko 
ZAPLOTNIK,Jan PIRNOVAR, Rok KLAJNŠEK.
Celotna zasedba Mountainbike kluba Trbovlje šteje tako v letu 
2008 kar 20 tekmovalcev. Opremljevalcem in sponzorjem se 
zahvaljujejo za izkazano zaupanje in podporo v letu 2008.

Besedilo: Sebastjan Zmrzljak
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Tilnova dvojna zmaga v Bihaeu

Kvartet izlaških kikbokserjev s trenerjem Srečkom in spremljevalci se je na deževno soboto, dvanajstega 
aprila, že rano odpravilo na 9. Mednarodni odprti turnir Bosne v Bihaču.

Na tekmovanju je sodelovalo 526 tekmovalcev iz 55 klubov.Tekmovalci so se pomerili v šemi, light 

in füll kontaktu, low ki eku in glasbenih formah. Borci izlaškega kluba Ron-Do-Kwan so nastopali v t.i. 

poldotičnem oziroma ang. šemi kontaktu. Prvi izmed Izlačanov je nastopil mladi, toda že prekaljeni 

Tilen Zajc in sicer v kategoriji starejših kadetov do 47 kilogramov, v kateri se je suvereno prebil do 

finala in slavil zmago s sedem proti nič. Od petih borb je Tilen kar tri zaključil predčasno zaradi pre

velike prednosti. Ker pa je Tilen ambiciozen fant, se je preizkusil tudi v konkurenci do 52 kg.Tudi tu 

je nizal zmage kot za stavo, le nasprotnik v finalu je klonil z majhno razliko 5 proti 4.

Mlada tekmovalka s precejšnjim potencialom, Sara Smrekar, je imela nekoliko smole pri žrebu, saj 

se je pomerila s precej bolj izkušeno Hrvatico. Kljub porazu je Sari uspelo nekaj sila spretnih potez. 

Edina Izlačanka med članicami, MajaVetršek, je v finalu suvereno premagala višjo in težjo nasprotnico s Hrvaške.

Od članov je nastopal JureVetršek, ki je v finalu kategorije do 74 kg, zaradi ponovljene poškodbe gležnja, predal borbo. Iz istega razloga 

pa ni nadaljeval v kategoriji do 79 kg, kjer je na koncu osvojil 3. mesto.

Tekmovanje v Bosni je zaznamovalo veliko število tekmovalcev, ki so očitno nekoliko presenetili organizatorje. Bilo je kar nekaj slabe 

volje, saj je imela npr. Maja prvo borbo šele ob 22:30. Priča smo bili tudi burnim protestom nekaterih tekmovalcev zaradi sodniških 

odločitev.Toda skupni izkupiček Izlačanov je upravičil obisk tega dokaj eksotičnega turnirja.
Besedilo in slika: vju

I, dp v kickboxingu- Zagorjani osvojili
15 prvih mest

V soboto 16.4.1008 je v Postojni potekalo 1. Državno prvenstvo v kickboxingu. Po programu so potekale 
discipline glasbenih form, šemi kontakta, füll kontakt in KI rules. Zagorjani so se zopet odlično odrezali

in osvojili kar IS prvih mest.

V disciplini glasbenih form se je kljub močni konkurenci v kategoriji deklice 
»Hard style«najbolje odrezala Ines Durič. Med mladinkami paTina Koder. Pri 
borbah šemi kontak
ta se je v kategorij 
deklice -135 odlične 
odrezala Tina Baloh 
in v svojem prvem 
nastopu v borbah 
zmagala. V kategori
ji deklice -145 je v 
močni konkurenci 

prepričljivo zmagala Perak Brigita. Med deklicami -155 se je 
pa tokrat najbolje odrezala Melinda Ramadani in po dveh na
petih borbah osvojila prvo mesto. Med mladinkami so zopet 
dominirale Tina Koder v kategoriji -55kg in Tjaša Krajnik, ki je 
zmagala kar v obeh kategorijah -60 kg in -65 kg. Pri članih - 
63kg in -69kg je kljub hudi konkurenci zmagal Klemen Buzina
V kategorijah -84kg in -89 kg je premagal vse svoje nasprotni
ke Primož Bračič. Med članicami so Zagorjani žal imeli le ene 
predstavnico Urško Motoh, ki pa je zasedla najvišjo stopničke 
v kategoriji -60 kg. Prav tako je med člani potekala kategorija 
»perspektivna liga«, kjer je v kategoriji -75kg zasedel prve 
mesto Miroslav Nunič, v kategoriji -85kg je pa v napeti borbi 
zmagal Stanko Zrinji.

Besedilo in slika:A.C

Spoštovane občanke in občani 
Občine Zagorje, cenjeni Zasavčani!

Za I. maj, mednarodni praznik dela, vam po

šiljam iskrene čestitke in željo, da bomo tudi v prihod

nje živeli v gospodarsko uspešni ter socialno pravični 

državi, ter da bosta naš vsakdan in naša prihodnost 

zaznamovana z ustvarjalnim delom, ki nam bo prinašal 

zadovoljstvo in blaginjo.

Matjaž Svagan, župan Občine Zagorje ob Savi
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SPOŠTOVANI ZASAVČANI, 
CENJENE ZASAVČANKE

OB 1. MAJU, 
MEDNARODNEM 
PRAZNIKU DELA, 

VAM ISKRENO 
ČESTITAMO 

IN ŽELIMO PRIJETNO 
PRAZNOVANJE

OBČINA TRBOVLJE 

ČESTITKA

Drage Trboveljčanke, dragi Trboveljčani, 
spoštovani občani sosednjih občin!

Ob I. maju, prazniku dela, vam iskreno 
čestitam in vam želim prijetne praznične dni v 
krogu vaših najdražjih!

Bogdan BAROVIČ 
ŽUPAN

Cenjene Hrastničanke, Hrastničani in dragi 
Zasavčani!

Ob 27. aprilu - Dnevu upora proti 
okupatorju in I .maju - Prazniku dela, vam 
iskreno čestitamo in želimo, da bi praznične dni 
preživeli v prijetnem vzdušju in krogu svojih 
najdražjih.

Vabimo vas, da se v čim večjem številu 
udeležite prireditev in srečanj, ki so organizirane 
v počastitev obeh praznikov.

Župan občine Hrastnik 

Miran Jerič 

in občinski svetniki

Spoštujemo naravo

OB MEDNARODNEM PRAZNIKU 
DELA VAM ČESTITAMO IN VAM ŽELIMO 
PRIJETNO PRAZNOVANJE.

3as

STUDIO
Cesta zmage 65, 1410 Zagorje 

telefon: (03) 56 64 186 
Valvazorjev trg 8, 1270 Litija 

Telefon: (01) 89 81 088

Ob 1. maju, prazniku dela, 
želimo vsem delovnim ljudem v Zasavju 

prijetno praznovanje.
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ANGLEŠKI
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ILIRSKIH 

PROVINCAH

PLETENA
POSODA

Križan K e & ugan

REŠUJTE
KRIŽANKE IN UGANKE 

3K IN OSVOJITE 
GLAVNO NAGRADO

1000 €
Rešitve iz prejšnje številke.
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Nagradna
križanka

Rešitev oziroma geslo nagradne križanke pošljite do 10. 
maja 2008 na naslov: UREDNIŠTVO ZASAVCA, Cesta zma
ge 3, 1410 Zagorje ob Savi s pripisom NAGRADNA KRI
ŽANKA št. 9/2008. Fotokopij ne upoštevamo, prav tako 
tudi ne rešitve gesla, ki bodo prispele na dopisnicah in na 
njih ne bo nalepljeno geslo, izrezano iz Zasavčeve križanke. 
Poleg svojega točnega naslova pripišite še davčno številko, 
ker vas v nasprotnem primeru ne bomo mogli nagraditi. 
Med reševalce bomo razdelili nagrade:
Trgovina JAKA Zagorje - Brglez Roman s.p., Pekarna- 
Slaščičarna-Trgovina-Bar,Vransko: lx bon v vrednosti 20,86 
EUR, I x bon za 12,52 EUR in lx za 8,35 EUR 
Izžrebanci nagradne križanke št. 8/2008 
Za vrednostne bone Trgovine Jaka Zagorje:
-Ivanka Kerin,Trg Pohorskega bataljona 7, 1412 Kisovec - 

bon za 20,86 €
- Zala Drnovšek, Kidričeva 2/b, 1410

Zagorje-bon za 12,52 €
- Rosanda Medvešek,Trg revolucije 16, 1420 Trbovlje - bon

za 8,35 €

BRGLEZ ROMAN s.]3. 
PEKARNA- SLAŠČICARNA- 
TRGOVINA-BAR 
VRANSKO 17 
3305 VRANSKO

<POSEßNA (pomJ&Bß

MJjmiMNjmi........

TßXO <DO®(RP PA SP PAW VgOPNO 
VPLiPß %PPICA

SAMO 

0,70 €
QQSBWNß <PCÜfÜ&Bß ßSßJß 

CXD 02.05. (DO 14.05.2008

Trgovina Jaka 
C.9. avgusta 107, Zagorje 

Tel: 035660280

Ali se prepoznate?

Ali se prepoznate?
Prava pomlad je bila takrat in tam, kjer smo vas ujeli v ob
jektiv. Ste se prepoznali? Gotovo - rožica med rožicami.Vaša 
edina naloga je, da pokličete Marto na GSM 041 410 734 in 
poveste ime, priimek in naslov, na katerega bomo poslali bon 
za dve pici in dve kokakoli v Pizzeriji Čebelica na Izlakah. Časa 
imate natanko do 09. maja 2008.

PIZZERIA ČEBEtICn

VRflČEVIČ ffl o I ej 
Valvazorjevo % IZLAKE, Tel.: 05/56-74-157

Kuhamo s Stašo

Fritatni rezanci
Potrebujemo:
• 12 dag moke
• 1 jajce
• 1 žličko pecilnega praška
• olje za peko

Priprava:
Moko presejemo skupaj s pecilnim praškom. Mlako, jajce in sol dobro 
razžvrkljamo. Mleko dolivamo postopoma. Iz gladkega, tekočega testa 
spečemo v ponvi zelo tanke palačinke. Ohlajene zrežemo na rezance. K 
juhi jih ponudimo posebej ali pa jih denemo vanjo neposredno, preden 
jo postavimo na mizo.
Dober tek!

Staša

30. april 2008
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Ko pesem spregovori
Drage bralke, cenjeni bralci! Maj je mesec ljubezni, vendar ljudje običajno nismo sposobni popolne ljubezni, 
zato prihaja do navzkrižij v odnosih med ljubljenimi osebami. Pri sočloveku, za katerega mislimo, da ga imamo 
radi, nam nekatere stvari ali lastnosti niso všeč, kar privede do sporov. V jedru sporov je nezavedna želja, da bi 
bil drugi točno takšen, kot smo sami.To seveda ni mogoče, zato je pogoj za zadovoljno sobivanje sposobnost 
odpuščanja. Kdor je pripravljen odpuščati, se zaveda, da ni popoln, zato tega ne sme zahtevati tudi od nikogar 
drugega. Odpuščanje vodi v spravo, gradi mostove miru in sožitja. Želim vam, da bi še bolj cenili njegovo moč. 
Srečno!

Boštjan Grošelj, urednik rubrike List (tel. 031 -373-826)

SPRAVA

Trde besede čez ustnice 

pobegle so, 

ušle kot divji tok 

deroče reke, 

razdvajajo, ločujejo, 

podirajo zapreke.

Ko tok se umiri, 

pride bolečina, 

nebo turobno se zapre, 

dlje, ko se skriva, 

v nama biva, 

težje je.

A spet odpro 

se vrata spoštovanja, 

posveti žarek blag 

v hram odpuščanja.

Angel sreče 

spokojno prižiga 

svetlobo miline 

v najini duši.

Neizrečene besede 

povzema tišina, 

a vendar veva, čutiva, 

spet sva prijatelja.

Francka Šmid

“Medsebojno odpuščanje vsake 
pregrehe,

takšna so rajska vrata.” 

(William Blake)

LJUBEZEN DO TEBE

Ko noč si zaželi, 

ne dati dnevu več prostora 

in ne pustiti soncu vziti, 

le premakniti se spet mora

in tam spet želje potešiti, 

kjer vse pripravljeno 

jo znova 

sprejme v topel 

svoj objem, 

da izpolni 

pričakovanja nova.

Ko porodi do tebe 

se ljubezen, 

ne morem k drugemu 

je preseliti, 

ona hoče z roso 

svojega nastanka 

vedno znova se umiti.

Kaj če mi razum prisega, 

da iz objema njenega uiti 

je treba daleč, daleč proč, 

da nehala te bom ljubiti,

če ona noče sebe 

z drugimi deliti, 

ne pozabiti 

in ne drugega izbrati!

Tako kot jaz brez tebe 

ona si brez mene 

ne želi ostati.

Vesna Berk

ODŠEL BOM

Odšel bom.

Naj zaprejo 

se moje modre oči.

Naj ne čutim ničesar, 

naj duša lebdi.

Naj najdem svoj mir, 

naj se duša prerodi.

Dovolj je grenkobe, 

neprespanih noči.

Dovoli mi, duša, 

in pusti oditi tudi telo. 

Razprte dlani že čutijo, 

kako odteka še zadnja kaplja krvi.

Čutim svetlobo, 

vidim te, 

srečen sem ...

Nekdo

USTVARJALCI PROZE, 
RUBRIKA LIST ČAKA 
NA VAŠE PRISPEVKE!

Odprti smo za vaše dragocene stvarit
ve, ki bodo obogatile bralce!

Pravi naslov zanje: 
Uredništvo Zasavca.

Cesta zmage 3.
1410 Zagorje ob Savi.

MAJ JE ČAS ZA PESNIKE 
- NAJ VAS NAVDIHNE!

30. april 2008
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“Kaj boš ‘jamral’, znajdi se!” To je nače
lo pragmatičnega odnosa do življenja. 
Nihče nikogar ne sili v tisto, kar počne. 
Če svoje delo opravljaš z veseljem, je 
vse v najlepšem redu, težava nastopi, 
če gniješ na ‘šihtu’, ki te utesnjuje in ti 
krade leta “kratkega obiska v zemeljski 
razsežnosti”. Zakaj se toliko ljudi opri
jema službice, ki načenja živce ne zaradi 
svoje zahtevnosti, ampak zaradi odpora, 
ki ga čutijo do nje? Odgovor je preprost: 
kljub nezadovoljstvu je vztrajanje na ne- 
izpolnjujočem delovnem mestu lažje kot 
iskanje nove službe. Odločitev za nekaj 
novega vedno zahteva več energije.

Nezadovoljnež si govori: “Pa dobro, moj 
‘šiht’ je za en ‘kure’, ampak ga vsaj imam. 
Če ga pustim, bom na cesti. Bog ve, kdaj 
bom spet našel redno zaposlitev.” Ta 
strah, da bo človek ostal gol in bos, je 
dovolj veliko zagotovilo delodajalcem, da 
jih delavci ne bodo kar tako zapustili, če
prav morda prejemajo plačo, ki ni vred
na svojega imena.Toda delati samo zato, 
ker misliš, da ne moreš priti do boljšega 
‘kšefta’,je žalostno in ponižujoče. Človek 
je vendar ustvarjen za to, da se veseli živ
ljenja, da izraža svoje božansko bistvo ter 
osrečuje sebe in posledično tudi druge. 
Kako sprevrženo je razmišljanje, češ,“jaz 
nisem nič”.

Od kje prihaja takšno razmišljanje? Iz 
časov gospodarjev in podložnikov.Večina 
ljudi je takrat ne v strahu za kos kruha, 
ampak v strahu za golo življenje privolila 
v pokornost tistim, ki so imeli na voljo 
vojaško silo za zatrtje vsakršnega upora. 
Ta virus hlapčevske miselnosti se je nato 
prenašal z vzgojo. Prehajal je s staršev 
na otroke, zaradi svoje trdoživosti pa se 
je ohranil vse do danes. Potem pa ‘folk’ 
pravi, da nima opranih možganov. Ne le, 
da imamo oprane možgane, oprane ima
mo v veliko vodah. “Kaj boš le naredil, 
revež?” je tipično poniževalno vprašanje, 
ki zbija otrokovo samozavest.

ZNAJDI SE!
Otrok je zaradi svoje šibkosti v primerja
vi z odraslimi še bolj dojemljiv za takšno 
ubijanje sanj, ki so “položene v zibel” kot 
izraz človekovega ustvarjalnega bistva. 
Prične verjeti, da ni vreden lepega in 
srečnega življenja, da ne zmore uresničiti 
tistega, kar čuti v srcu kot svoje poslan
stvo. Začne se križev pot zlaganosti, ki 
prinaša toliko gorja in zastruplja odnose 
v družbi. Nepotešenost, ki izvira iz tepta
nja človekovega pravega bistva in pristnih 
vzgibov duše, je izvor nezadovoljstva. 
Podzavestno vemo, da nas to, kar živimo, 
ne osrečuje, vendar vse preveč ljudi ne 
stori ničesar za spremembo na bolje.

Pridejo do točke, ko delajo samo še za 
veselje, zato delajo samo tisto, kar jih ve
seli. Poleg tega imajo čas za posvečanje 
družini. Koliko otrok v naši “napredni” 
družbi vidi starše med delovnim tednom 
samo za kratek čas! Zjutraj odhajajo, 
pozno popoldne ali zvečer prihajajo iz 
“borbe za vsakdanji kruhek”. Vzgoja pri 
tem gotovo trpi. Starši se tolažijo z mis
lijo, da tako pač mora biti, pa čeprav bi 
morda najraje takoj pustili trenutno služ
bo. Zatekajo se v svet zasvojenosti vseh 
vrst, da bi vsaj za kratek čas pozabili na 
‘sranje’, ki jih obdaja. Otroci to čutijo, 
zato v sebi trpijo, a večina jih kasneje 
krene po isti poti.

To ne velja samo za reveže, ampak tudi 
za ljudi, ki so navzven uspešni. Na srečo 
nekateri pridejo v takšno stisko, da spo
znajo brezplodnost svojega početja. Re
čejo si: “Ali bom nekaj spremenil, ali pa 
bom crknil.” Pričnejo mučno spreminja
nje. Postopno se očistijo najhujše navlake 
v svojih mislih, zato se to začne odražati 
tudi v njihovih dejanjih. Spoznajo, da so 
vredni, in se začnejo tako obnašati. Nič 
več niso pokorni za vsako ceno, ampak 
se znajo postaviti za svoj prav. Takšni 
ljudje običajno zamenjajo utesnjujoče 
službe, velikokrat celo uspejo v poslih, ki 
prinašajo pasivne prihodke.

Vendar starši o negativnih vzgojnih 
učinkih svojega mišljenja, govorjenja in 
početja ne razmišljajo, saj še sebe niso 
pripravljeni “spraviti v red”. Krivdo za 
svoje razsulo pripisujejo vsem, le sebi 
ne. Tistim, ki so uspeli spremeniti svoje 
življenje na bolje, takšni ljudje zavidajo ali 
pa njihov uspeh komentirajo z besedami: 
“Znašli so se!” Kdor se zateka k tovrst
nim komentarjem, se spreneveda. Če so 
se znašli oni, se lahko tudi on(a).Vsakdo 
se lahko znajde po svoje, le odločiti se 
mora in nato vztrajati na poti spreminja
nja na bolje. Popolne garancije za uspeh 
sicer ni, toda kdor poskusi, zmaga že 
zato, ker se nauči poslušati svoje srce ...

30. april 2008
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Kino Delavski dom Trbovlje
četrtek 1.5. ob 18.00 - 10.000 pr. n. št

ob 20.00 - SKAKAČ akc.dom.pust.
petek 2.5. ob 18.00 -JUNO

ob 20.00 - SKAKAČ
sobota 3.5. ob 18.00 - 10.000 pr. n. št

ob 20.00 -JUNO
nedelja 4.5. ob 18.00 - 10.000 pr. n. št.

ob 20.00 - SKAKAČ
ponedeljek 5.5. ob 18.00 - SKAKAČ

ob 20.00 - JUNO
6.5. ob 18.00 - NORE NA DENAR kom.torek

kri m.
sreda
četrtek
petek
sobota

nedelja

ponedeljek
torek
kom.
sreda
četrtek

7.5. ob 18.00 - NORE NA DENAR
8.5. ob 18.00 - RS. LJUBIM TE rom. drama
9.5. ob 18.00 - P.S. LJUBIM TE

10.5. ob 18.00 - P.S. LJUBIM TE
ob 20.15 - NORE NA DENAR

11.5. ob 18.00 - NORE NA DENAR
ob 20.00 - P.S. LJUBIM TE

12.5. ob 18.00 - P.S. LJUBIM TE
13.5. ob 18.00 - OČKA BREZ NAČRTA

14.5. ob 18.00 - OČKA BREZ NAČRTA
15.5. ob 18.00 - POZABI SARO rom.kom.

Kino Delavski dom Hrastnik
četrtek 1.5. ob 20.00 -am.triler
petek 2.5. ob 18.00 - POŠAST IZVODE am.pu-
stol.
sobota 3.5. ob 18.00 - POŠAST IZVODE

ob 20.00 - SMRTNE OBLJUBE 
nedelja 4.5. ob 18.00 - POŠAST IZVODE

ob 20.00 - SMRTNE OBLJUBE 
sreda 7.5. ob 20.00-JUNO am.kom.drama
Četrtek 8.5. ob 18.00-JUNO
petek 9.5. ob 20.00 - HORTON am.anim.kom.

- sinhron, 
sobota

nedelja

sreda
četrtek

Kino Dol
petek
petek
- sinhron

10.5. ob 18.00-HORTON
ob 20.00-JUNO 

I 1.5. ob 18.00- HORTON 
ob 20.00-JUNO

14.5. ob 20.00 - SKAKAČ am.akc.
15.5. ob 20.00 - SKAKAČ

2.5. ob 18.00 - POSAST IZVODE am.pustol.
9.5. ob 18.00 - HORTON am.anim.kom.

Kino Delavski dom Zagorje
Petek 2.5. ob 18.00 - HORTON am.anim.druž.kom.

ob 20.00 - NI PROSTORA ZA STARCE
am.akc.drama
Sobota 3.5. ob 18.00 - HORTON

ob 20.00 - NI PROSTORA
ZA STARCE
Nedelja 4.5. ob 10.30 - HORTON

ob 18.00-HORTON
Ponedeljek 5.5. ob 20.00 - NI PROSTORA ZA STARCE 
Torek 6.5. ob 20.00 - Film teater: KRUH NAŠ VSAK
DANJI dokument.prehran.groz.
Petek 9.5. ob 20.00 - 10.000 pr.n.št. prazgod.pustol.
Nedelja I 1.5. ob 20.00 - JUNO kom. drama 
Ponedeljek 12.5. ob 20.00 - 10.000 pr.n.št.
Torek 13.5. ob 20.00 - Film teater:

Kino Izlake
Nedelja 4.5. ob 20.15. - NI PROSTORA ZA STARCE 
am.akc.drama
Nedelja I 1.5. ob 20.15. - 10.000 pr.n.št. prazgod. pustol.

http://www.dd-trbovlje.si/ http://www.kulturnidom-zagorje.si/

2 ZASAVCEM V KINOS I
Vsako številko časopisa Zasavc imate možnost dobiti 
2+2 brezplačni kinovstopnici za ogled kinopredstave

po Vaši želji v Zagorju ali Trbovljah. št. 71
I Seveda pa morate odgovoriti na tokratnje nagradno vprašanje: | 
Kateri režiser je avtor filma FAHRENHEIT 9/tl?
Pravilne odgovore z Vašimi podatki (ime, priimek, naslov) ter I 
pripisom kateri kino boste obiskali (Zagorje ali Trbovlje) pošljite |
na: Grafika Gracer d.o.o. - ZASAVC, Lava 7b, 3000 Celje.

Izmed vseh prispelih odgovorov bomo izžrebali dva srečna I 
dobitnika dveh brezplačnih bonov za kinovstopnici. Bona 
boste lahko zamenjali za poljubni kinovstopnici na | 

| blagajnah kinodvoran v Trbovljah oziroma v Zagorju.
Uredništvo. \

Tokratna srečna izžrebanca sta:
Franc Lekše (Zagorje) in Saša Napret (Trbovlje)

Sponzorja: Zavod za kulturo - Delavski dom Trbovlje in Kulturni center - Delavski dom Zagorje.

Delavski dom Zagorje
Sobota 10.5. ob 20.00 - JUBILEJNI KONCERT ob 80 letnici Radia Slovenija in 50 
letnici Televizije Slovenija
Četrtek 15.5. ob 19.30. - KDO JE UMORIL ANICO L. (gledališki abonma in izven) 

Šentjakobsko gledališče Ljubljana
Delavski dom Trbovlje
Od srede 7. do torka 20.5.08 Razstava: S.otroški EX - TEMPORE - Relik Trb.
Četrtek 8.5.08 ob 19.30 ab.pred. in za izven: LAHKA KONJENICA- MGL

Zbor Sv. Nikolaja Litija
V soboto, 10. maja 2008 ob 19:30, KONCERT Mešanega pevskega zbora Sv. Nikolaja 
iz Litije ob litijskem župnijskem dnevu v cerkvi Svetega Nikolaja v Litiji. Vstop bo prost.

Knjižnica Antona Sovreta Hrastnik
Četrtek 8. maja 2008 ob 18.00 ŠKRATEK BRALČEK PRIPOVEDUJE PRAVLJICO - na 
oddelku za mladino (poslovna stavba)

Gimnazija Litija
Sreda 7. maja 2008 ob 19.00 PEVSKA GIMNAZIJADA srednješolskih pevskih zborov 
- vstop prost.

Dom svobode Trbovlje
Ponedeljek 12.maja 2008 ob 20.00 - koncert EROIKA

30. april 2008



mali oglasi
Mali oglasi so za fizične osebe brezplačni in jih pošljite z naročilnico na naslov: 
Uredništvo Zasavca, Cesta zmage 3, 1410 Zagorje ob Savi. Uredništvo si pri
držuje pravico skrajšanja oglasa in spremembe teksta brez obvestila naročnika. 
Pridržujemo si tudi pravico, da zaradi zakonskih obveznosti ne objavljamo ogla
sov, ki oglašujejo storitvene dejavnosti, če zraven ni priložena kopija osebnega 
dokumenta. Za pravne osebe so oglasi plačljivi!

Prodam

L

Dve stari avstroogrski sablji, kratka in 
dolga, letnik okoli 1860 ter več bajone
tov iz I. in II. svetovne vojne prodam.
GSM 041 823 736

JSKD Litija vabi:

Petek 2. maja 2008 ob 19.00 - SloFolk 
(mednarodni folklorni festival) s ce
lovečerno prireditvijo v Kulturnem 
domu v Šmartnem pri Litiji.
Poleg domače folklorne skupine KUD 
FS Javorje, bodo gostovale še folklor
ne skupine iz Španije, Češke, Madžar
ske ter Bosne in Hercegovine.

Srečni izžrebanec nagrade 
2000 € - centov je 

gospod Viola PrOSeil iz Izlak.
ČESTITAMO!

Vabimo vas spet k 
sodelovanju!

Kupone za "Z ZASAVCEM V 
KINO" IN NAGRADNO IGRO "1000 
€ centov" sprejemamo do torka 

pred izidom naslednjega Zasavca.

KUPON ZA ŠT. 7

2000 €
Izmed vseh prispelih kupončkov bomo izžrebali srečnega dobitnika 
oz. dobitnico 2000 6-centov. Vabljeni k sodelovanju!

o
Ime in priimek:................................................................ o 9 m |

>o > ° ^ o

Naslov:............................................................................ 8 % 2 Ö ®Q. O LU o o
Podpis:..................................................... ^ o<§§

Telefon in e-pošta:.......................................................... .§. ^ 5

Davčna številka:....................................... a g o

— 0 ~' 'Q-
Številka TRR:................................................................. o.

*vsi podatki so obvezni*
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m Kofetkamo z Irene Hudi m
Prvič sem jo slišala zapeti na nekem privatnem druženju, petem na božičnem pohodu.... Res ima in glas

in stas. Na odru je to še kako pomembno.

Honda
Učenci so se po pouku igrali na 
šolskem dvorišču.
Naenkrat pridrvijo in kričijo: 
»Honda je ušla, Honda je ušla! » 
Učiteljico zgrabi smrtni strah za 
njeno komaj teden dni staro Hon- 
do-avto. Vsa prestrašena teče za 
učenci gledat, kaj se dogaja. Ko 
so prispeli do avta, je le-ta nepo
škodovan stal na svojem mestu. 
Učenci pa so še vedno kričali:» 
Učiteljica, Honda, Honda...« 
Takrat šele učiteljica ugotovi za 
katero Hondo gre, saj je zagleda
la sosedovo kozico, ki se je mirno 
sprehajala po šolskem dvorišču in 
ji je bilo ime HONDA. Pri sosedo
vih pa imajo tudi kozlička, ki mu 
je ime - pomislite - SUZUKI!

Zagorjanka, rojena v Ljublja
ni, že vrsto let živi na Izlakah. 
Ljudje jo poznajo kot dobro 
vzgojiteljico iz zagorskega Vrt
ca, zdaj pa je
že pet let zaposlena v OS Ivana 
Skvarče, PŠ Čemšenik, v prvem 
razredu.V prostem času sode
luje v raznih društvih.
Odrasla je v družini, ki se je 
ukvarjala tudi z glasbo. Dedek 
je bil organist v Šentgotardu in 
Irena bi se v cerkvi z veseljem 
povzpela k njemu, prisluhnila 
zborovskemu petju in pritiska
la na orgle.
Njen oče je znal lepo zaigra
ti na kitaro in orglice in mala 
Irena je z veseljem prepevala 
ob njegovi spremljavi. Pela je 
v otroškem pevskem zboru in 
potem tudi MPZ Vesna, s kate
rim je potovala po Evropi in 
spoznala marsikakšne zanimive 
nove kraje. Zbor je takrat vodil 
sedaj že pokojni Rihard Beuer- 
mann.
V šoli se je naučila igrati klavir,

kar je dobro izkoristila v vrt- reviji OPZ in MPZ Osrednje 
cu, kjer je prirejala lutkovne, Slovenije v Logatcu I I. maja 
gledališke in druge prireditve 2006. Lansko leto so osvojili 
za otroke ob različnih prilož- zlato priznanje na 2. regijskem 
nostih. No, takrat je tudi do- tekmovanju OPZ in MPZ 2007 
bila Zasavčevo priznanje za 6. Osrednje Slovenije, kar jim je 
mesto v akciji naj vzgojiteljice letos aprila omogočilo sodelo- 
Zasavja, po izboru bralcev. vanje na Državnem tekmova- 
Vmes je seveda neutrudno nju v Zagorju, kje so si pripeli 
pela v različnih skupinah, kot bronasto priznanje, saj jim je 
so Cantate, Dekliška vokalna srebrno le za las ušlo. 
skupina Vesna in danes Zenska Omenili smo že Zensko vokal- 
vokalna skupina Iris z Izlak. no skupino Iris, v kateri Irena 
Ljubiteljsko se je ukvarja z zbo- prepeva že tretje leto. Pred Irena Hudi 
rovodstvom, najprej v vrtcu, a dvema letoma so nastopile v 
zelo resno se je s tem spopri- Žalcu na festivalu Sredi zvezd, 
jela v Čemšeniku. Pred petimi sicer pa so prisotne na raz
leti je osnovala OPZ Češmin, ličnih prireditvah v kraju ob 
ki že dosega opazne uspehe na praznikih, v domu ostarelih, 
različnih nastopih. Sodelujejo v cerkvi, Čemšeniku, celo na 
na vseh prireditvah na podru- porokah, revijah malih pevskih 
žnici, v kraju, na otvoritvah, bili skupin itd. Njihov umetniški 
so na božičnem pohodu, peli vodja je Lucija Kržišnik, Irena 
so v cerkvi in povsod so priso- pa je predsednica K D. 
tni, kjer je to potrebno. Vsekakor je treba omeniti tudi
Na Območni reviji OPZ 2006 to, da so sodelovali v oddaji 
so se uvrstili tako dobro, da Kako živijo slovenski gradovi, ki 
so sodelovali na Medobmočni jo je pripravila RTV Slovenija.V

petek, 25.4. so pripravili Večer 
ljudskih pesmi na Izlakah.V go
ste so povabili še kvartet Rož- 
ca iz Škofje Loke in Folklorno 
skupino iz Čemšenika.
Pevski kvartet Rožca deluje že 
četrto leto, pod vodstvom Ur
bana Tozona. Pojejo pa pred
vsem ljudske pesmi.
Folkorna skupina Čemšenik v 
sedanji obliki obstaja od leta 
2004 in se rada odzove po
vabilu in popestri marsikatero 
prireditev.
Iz svoje dolgoletne prakse je 
Irena za vas zapisala naslednjo 
anekdoto.

Skupina Iris Besedilo: St.R., slike: StR., I.H.
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Gradovi južne Češke
Ljudje imamo radi preteklost, kajti iz nje se da marsikaj naučiti. Včasih se čudimo in sprašujemo - kako 

je to mogoče, kako je ljudem nekoč uspevalo narediti takšna čudesa. Gradovi so le delček preteklosti. 
Uvrščamo se med tiste dežele, ki jih ima lepo število. Žal, niso vsi vzdrževani... Na kratko bom tokrat 

predstavila nekaj gradov južne Češke: Rožmberk, Češki Krumlov, pravljični grad Hluboka in stara mestna
jedra Češke Budejoviee in Telč.

Češki Krumlov z Vltavo

Brez njega ne gre: dobri vojak Švejk

Prvi, Rožemberk, leži nad Vltavo in istoimenskim mestom. 
Skoraj vsi gradovi se nahajajo na okljukih rek, na majhnih ali 
večjih vzpetinah, kar je bilo predvsem strateškega pomena. Ro
žemberk je bil last družine z istim imenom, ki pa je izumrla. 
Na gradu je mogoče videti kompletno opremo: pohištvo, po
sodo, oblačila, orožje, oklepe, trofeje....To je značilnost skoraj 
vseh gradov na tem področju, kar pomeni, da so jih nekako 
obvarovali pred različnimi roparji. Poleg stolpa, ki je podoben 
tistemu na ljubljanskem gradu, je še eden ovalne oblike, nekaj 
metrov stran od celotnega kompleksa pa je še tretji Jakopinka, 
ovalen stolp v katerem je družina Rožemberk najprej prebiva
la. Notranjost gradu je obložena s tapiserijami, stopnice in vse 
okrasje je bogato rezljano. Pohištvo, obleke in oklepi pričajo, 
da graščaki niso bili visoke postave. Zanimivo je, da niso spali 
tako, kot smo vajeni danes, pač pa na pol leže in pol sede. Bali 
so se, da jih bi doletela smrt, če bi počivali tako, kot smo vajeni 
danes.

Z grada je prelep razgled na Vltavo in mesto. Glavni most čez 
Vltavo je okrašen s številnimi kipci.
Češki Krumlov ima star grad, ki je sestavljen iz delov različnih 
obdobij, s številnimi arkadami in oboki. Videti je, kot da je en 
grad sestavljen iz več gradov. Izredno lepo je staro mestno 
jedro in farna cerkev. Z grada je čudovit pogled na Vltavo, farno 
cerkev, živalski vrt in nešteto sončnih ur....Poleg Prage je to 
najbolj obiskano mesto na Češkem.
Središče Južne Češke so Češke Budejoviee, s prelepim osred
njim mestnim trgom Otokarja Premisla II, ki je nedvomno eden 
najlepših mestnih prostorov v Evropi. Seveda to velja za stari 
del, v novem so zgrajene moderne stolpnice.
Na visoki ploščadi nad Vltavo stoji pravljični grad Hluboka, 
ki spominja na angleški windsorski grad. Sobane so razkošno 
opremljene, s številnimi eksponati iz stekla, porcelana, ter orož
jem in tapiserijami. Grad, v kakršnem bi se dalo tudi danes ži
veti. Opremila pa ga je ženska roka, kar mu daje posebno d raž. 
Tudi okolica grada je lepo urejena, pod gradom pa so obrtniške 
ulice, kjer si lahko kupite marsikatero ročno izdelano stvarco. 
Jindrichov Hradec ima kar nekaj posebnosti: edino popolnoma 
ohranjeno srednjeveško kuhinjo, kjer bi se zlahka tudi danes 
kuhalo za sto ali dvesto ljudi, čudovit vodnjak, ki ga lahko vidite 
na sliki, koncertni paviljon, kjer je v prelepem ambientu sedela 
gospoda in poslušala glasbo, ki je prihajala iz kletnih prostorov 
skozi posebno, zato narejeno odprtino.

Telč je mestece, ki je bilo nekoč zgrajeno iz lesa in je v nekem 
požaru popolnoma zgorelo. Na zahodni strani je grad, po po
žaru pa je bil zgrajen krasno razpotegnjen glavni trg, obdan z 
arkadnimi hišami in izredno zanimivimi fasadami. Mesto in grad 
izvirata iz srednjega veka, ležita pa na koščku zemlje, ki se dviga 
nad nizkim močvirnatim svetom.

Slike in besedilo: St.R.
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lajšanje porodne bolečine
Večina žensk ocenjuje bolečino med porodom kot srednje močno ali hudo, zato se pri mnogih pojavi 
potreba po lajšanju bolečin. V prvi porodni dobi so bolečine posledica krčenja maternice in širjenja 

materničnega ustja. Bolečine v drugi porodni dobi so posledica pritiska zaradi spuščanja ploda, širjenja 
medenice in raztezanja vagine, vulve ter perineja. Lajšanje porodne bolečine je humano, prav tako pa ima

ugodne fiziološke učinke na porodnico in plod.

Na zmanjševanje porodne bolečine vpli
vajo štirje dejavniki: pravilna vzgoja v dru
žini, pravilna oskrba prisotnih, ki porodnici 
posvečajo dovolj pozornosti, skrajševanje 
poroda in blaženje bolečin z analgetiki 
oziroma nefarmakološkimi sredstvi. Med 
nefarmakološke načine lajšanja bolečine 
spadajo nekatere tehnike, ki zmanjšujejo 
bolečinske dražljaje (toplotna stimulacija, 
masaža,akupunktura, joga, menjavanje pol
ožajev, elektrostimulacija) in sprostitvene 
metode (preusmerjanje pozornosti, hip
noza, glasba). Od farmakoloških sredstev 
se uporabljajo narkotiki in pomirjevala, 
dušikov oksidul ter epiduralna analgezija 
(EA). Narkotike se daje v obliki injekcije 
ali infuzije v žilo in/ali mišico. Uporabljajo 
se predvsem zdravila iz skupine močnih 
analgetikov, najpogosteje petidin (Dolan- 
tin), ki ga dozirajo babice, narašča pa tudi 
uporaba remifentanila (Ultiva), ki ima več 
prednosti. Dušikov oksidul je plin, ki se ga 
vdihava preko maske na začetku popad
ka. Je blag analgetik, ki ne oslabi kontrak- 
cij maternice, lahko pa povzroči slabost. 
Edina metoda, ki učinkovito zmanjša ozi
roma odstrani porodno bolečino je EA.

Po majhnem katetru se protibolečinsko 
sredstvo vbrizga v hrbtenični kanal (v 
epiduralni prostor) in s tem se začasno 
omrtviči živce v spodnjem delu hrbta. 
Glavna indikacija je bolečina, uporablja 
pa se še pri določenih obolenjih matere 
(hipertenzivne bolezni, nekatere bolezni 
srca, dihal, določene nevrološke bolez
ni), boleznih ploda (slabša razvitost) in 
pri zelo podaljšanem porodu oziroma 
pri neenakomernem krčenju maternice. 
Kontraindikacije so motnje strjevanja krvi 
in nekatera nevrološka obolenja, prejšnji 
carski rez ali druga operacija na mater
nici zaradi zabrisane bolečine ob možni 
rupturi maternice itd. Stranski učinki so 
slabost, bruhanje, nezmožnost uriniranja, 
hipotenzija, in postpunkcijski glavobol 
ter bolečine v hrbtu po porodu. Porodi, 
pri katerih se uporabi EA so statistično 
daljši, se pogosteje končajo z izhodnimi 
operacijami (vakuumski porod) in prere- 
zanjem presredka (epiziotomijo), vendar 
kljub naštetim zapletom EA velja za varen 
in najbolj učinkovit način za lajšanje po
rodne bolečine. 24-urna brezplačna EA je 
mogoča v porodnišnici Izola in v Slovenj

Gradcu, 24-urna proti plačilu v Brežicah 
in Postojni, drugod pa je možna le, če je 
anesteziolog v času poroda na voljo ali pa 
se porodnica zanjo vnaprej posebej do
govori.

Maja Knez, dr.med. in Marko Miklič,
dr. med.

Akcija Studia Las iz Zagorja in Zasavca:

Popolna preobrazba
vtV'"*V.

O? | w
Q>@XZ4
'Ulit

Cesta zmage 65, 1410 Zagorje

TELEFON: (03) 56 64 186

Valvazorjev trg 8. 1270 Litija
TELEFON: (01) 89 81 088

Naša nagrajenka Cvetka Po
glajen iz Litije zamuja. Zaradi 
tega naj pohiti, da bo njena 
preobrazba vidna v prvi maj
ski številki.
Razen tega vam bosta Studio 
Las in Zasavc predstavila tudi 
naj novejši trend podaljševanja 
las.
Brigita čaka Cvetko na telefo

nu Studia Las 040 164 396, mi pa pridno zbiramo vaše kupone in v 
naslednji številki bomo izžrebali novo kandidatko za preobrazbo. 
Na kuponih ne pozabite na telefonsko številko!
Cvetka, pohitite! Stilska preobrazba čaka na vas v Studiu Las!

KUPON
STILSKA PREOBRAZBA

Ime:

Priimek:_

Ulica:___

Kraj:____

Telefon:

30. april 2008
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Trinajst smrkavčkov v desetih dneh: osem majhnih dekličev in pet 
fantičev - tudi to je lep dosežek trboveljske porodnišnice.
16. 04. 2008
Ana Gračnar, Bohorska I I, Sevnica - hči LanaVurnek 
Barbara Hanžič Višinski, C. I. junija 27,Trbovlje - hči Tinkara 
Višinski
Maja Acman, Lepa njiva 24, Mozirje - hči Lana
17.04. 2008
Urška Vidmar, Iztokova ul. 10, Medvode - hči Tina Vidmar Šetina
19.04.2008
Daša Bokal, Keršičeva c. 29a,Trbovlje - sin Ožbej
22.04. 2008
Mojca Jazbec, Kolovrat 36, Izlake, Zagorje - sin Boštjan
23.04. 2008
Simona Škrabanja, Podkum 21 a, Zagorje - hči Evita Pavšnar
24.04. 2008
Petra Rome, Loke pri Zagorju I I, Kisovec, Zagorje - sin Klemen 
Kaučič
25.04.2008
Irena Perc, Florjanska ul. 24, Sevnica - hči Sergeja Hrovat 
26. 04. 2008
Mojca Štrajher, Ločica pri Vranskem 13,Vransko - hči Nicole 
Andreja Prašnikar, Sallaumines 4a,Trbovlje - sin Ben Dolenc 
Vesna Humski, Ul. I.junija 34a,Trbovlje - hči Sara Hudolin 
Darija Perpar, Ostenk 38,Trbovlje - sin Alex Ružnič 
ISKRENO ČESTITAMO!

Popravek
30. 03. 2008
Petra Klanšek, Golovec 42,Trbovlje - hči Maša Rožman

MLADI RIBIČI TEKMUJEJO

Zadnji dve nedelji so mladi ribiči tekmovali na ribniku Zagorje 
in na Savi v Radečah. Čakata jih še dve tekmi v mesecu maju. 
Konec junija je državno prvenstvo v Ljutomeru.
Na prvi tekmi 20.4. na ribniku Zagorje so takole tekmovali:
V kategoriji pionirjev je zmagala Tina Pikelj RD Radeče, drugo 
mesto je zasedel Matej Lavrač RD Zagorje, tretji je bil Blaž 
Ernesti RD Radeče.V kategoriji mladinci se je na prvo mesto 
uvrstil Klemen Ajdnik RD Radeče, Benjamin Jerman RD Breži
ce je bil drugi, Andrej Rozman RD Radeče pa je bil tretji.
Na drugi tekmi v Radečah na Savi pa je pri pionirjih zmagal 
Blaž Ernesti RD Radeče, druga je bila Tina Pikelj RD Radeče 
in tretji Žan Bregar RD Radeče. Mladinci pa so se takole raz
vrstili: Lenart Pikelj RD Radeče, Klemen Ajdnik RD Radeče in 
Žan Levičar RD Brestanica.

Besedilo W1A1, slike Marko Zaletel.

NfišA gOVOČNOSl ©
Na podlagi sklepa Izvršnega odbora DPM Trbovlje, z dne 24. april 2008

OBJAVLJAMO 
RAZ P I S

ZA SPREMLJEVALCE OTROK 
NA POLETNIH POČITNIŠKIH DEJAVNOSTIH 

V LETU 2008

Vzgojitelj - prostovoljec je lahko oseba, ki: 
se prostovoljno prijavi na razpis za letovanje in izvajanje počitni
ških dejavnosti 
je starejši od 18 let
po možnosti študent primerne fakultete, ki poudarja vzgojo in 
skrb za otroke
ima rad otroke : je strpen, kreativen, sprejema drugačnost... 
je po možnosti usposobljen za vaditelja plavanja,...(ostale sposo
bnosti navedite v svojem življenjepisu)
je že sodeloval na letovanju ali počitniških dejavnostih v Trbovljah
DPM Trbovlje bo v času poletnih počitnic 2008 izpeljalo:

termini
dnevne počitniške dejavnosti v Trbovljah 

01.07-29.08.
taborjenje v Taboru Mojca v Dol.Toplicah

12.07. -22.07.
letovanje v Savudriji
06.08,- 16.08. 
letovanje na Debelem rtiču

13.08, -23.08.

Ob prijavi obvezno navedite vse možne termine sodelovanja za
radi lažje razporeditve. Ob tem označite tudi prednostni termin 
oz. izmeno!
Prijave s krajšim življenjepisom in opisom dosedanjega sodelo
vanja z društvom pošljite na naslov:

DRUŠTVO PRIJATELJEV MLADINETRBOVLJE 
Ulica I. junija 4 
1420 TRBOVLJE
najkasneje do 10. maja 2008.
Kandidatke in kandidati bodo o izbiri pisno obveščeni

DPM Trbovlje

Matej Lavrač,Tina Pikelj in Blaž Ernesti

30. april 2008
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Najnovejši politbarometer, kljub padcu za približno 5% v 
primerjavi z februarskimi rezultati, še vedno najbolje kaže 
Pahorjevi SD, ki so ji anketiranci namenili 21% podpore. Na 
drugem mestu je še vedno SDS S 16%. Jelinčičeva SNS se 
je s 7% stabilizirala na visokem tretjem mestu. Na četrtem 
mestu je Zares, na petem pa še vedno vegetira LDS. Peče
tova Lipa se nikakor ne more dvigniti čez prag prejetih sim
patij, ki bi ji, vsaj po anketah, dajale upanje, da bo kot nova 
stranka po ločitvi z Jelinčičem našla v naslednjem mandatu 
svoje mesto v DZ. Morda bo napad Pečeta, ki Jelinčiča ob
tožuje nezakonitih poslov v Azerbajdžanu, prispeval k večji 
naklonjenosti anketirancev. Lahko pa se zgodi, da bo Lipa 
še bolj potonila v anonimnost, ker ji prvak SNS -A očita, 
da so si v prostorih SNS ob odcepitvi od stranke prilastili 
lastnino SNS- a, brisače. Prav zanimivo bo videti, kako se 
bodo anketiranci odločili v naslednji anketi. Ali bodo padli 
na zavist glede 3 mio evrov, ki naj bi jih Jelinčič pokasiral 
za prodajo licence za zdravilne preparate ali bo anketirance 
bolj motilo nezakonito prilaščanje nekaj brisač.

V Ljubljani bodo na ogled dela največjih slovenskih ek- 
presionistov: Jakopiča, G rohe, Jame in Sternena. Dela na
ših impresionistov bodo razstavljena v Narodni galeriji v 
Ljubljani.
Dokaj impresivno deluje tudi pobuda predsednika Sloveni
je, da naj bi EU prevzela vodilno vlogo v svetu. Seveda gre 
zgolj za pobudo, kako bo odreagirala evropska skupnost, pa 
bomo še videli. Zanimivo bo spremljati tudi reakcije Ame
ričanov na Danilovo pobudo, ki so že celo dvajseto stoletje 
primarna svetovna velesila.

Pomlad se je šele začela, pa nam politiki že napovedujejo 
referendume za poletni čas.Tako se bomo odločali za števi
lo in obliko pokrajin v Sloveniji, menda pa tudi o nadaljnem 
delovanju Kosove komisije. Naš glas bo zgolj posvetovalne
ga značaja, končna odločitev pa bo pripadla aktualni vladni 
koaliciji.Takšna je pač demokracija. Psom je dovoljeno lajati, 
vendar je karavani pasji lajež bolj za zabavo, kot da bi vplival 
na že v naprej načrtovane odločitve vodij karavane.

Pri nas se zadnje čase vse podira v športih zimskega zna
čaja. Nekoč beli cirkus, ki je svoje akrobacije kazal na smu
čarskih progah, se po novem z vratolomnimi akrobacijami 
otepa finančnih težav, v katere so zabredli zaradi napačnih 
finančnih vlaganj v zadnjih nekaj letih, pa tudi zaradi pomanj
kanja posluha sponzorjev, ki nočejo več dajati denarja zgolj 
zato, da bo smučarija še naprej nacinalni ponos Slovencev. 
Tudi ledarjem, mislim na naše hokejiste, je dovolj nekoret- 
nega odnosa vodstva HZS ko gre za obljubljene nagrade 
in grozijo, da ne bodo odpotovali v Kanado na svetovno 
prvenstvo I. divizije, če se zadeve v kratkem času ne uredijo. 
Če ne bodo, bomo naše oklepnike na drsalkah naslednje 
leto lahko občudovali v afriški ligi.
Bližajo se prvomajski prazniki. Večina bo v tem času po
čivala. Nekateri doma, drugi bodo kam odpotovali. Da bi le 
vreme postalo bolj stabilno. No, morda pa se bodo v maju 
stabilizirale tudi politične razmere in otoplili, sicer dokaj 
ohlajeni, odnosi med Slovenijo in Hrvaško.

Mefisto

Razodevanje privatnosti ali 
varstvo osebnih podatkov
Nas, ki smo rojeni v prejšnjem stoletju, so učili, da ne sme
mo odpirati in brati tujih pisem, niti pod razno imeti na 
vpogled vsebino ženskih torbic, ali spraševati gospe po le
tih, niti gospode kolikšne so jim bile plače. Intima emocij, 
prihodkov in zdravstveno-starostnega stanja je bila nedo
takljiva. Če malo razmislim, je v vseh segmentih življenja 
olika zahtevala vsaj zamolčanje resnice.

Danes pa...je EMSO, ki pokaže točen datum rojstva, postal 
nekaj obveznega, kot dober dan za vse potrebne in nepo
trebne posle. Davčna prav tako.
V banki, bolje kot jaz sama, poznajo moje stanje na računu, 
vse limite, kredite, minuse in pluse.Tehnološki napredek je 
res nekaj posebnega, kolosalnega. Spremljajoče škode vseh 
vrst pa so lahko zelo hude. Nikakor ne uspevam izkoristiti 
vseh možnih olajšav, ki se mi ponujajo. Moderno življenje je 
postalo labirint vseh labirintov, predvsem administrativno. 
Pravijo, da je potrebno angažirati kar nekaj ljudi, da bi bil 
nekdo sprejet v bolnico ali pa če bog ne daj umre....torej 
družina ni dovolj, kompletna patriarhalna zadruga bi komaj 
zadostovala.

Tajnost zdravniških informacij je tudi večkrat vprašljiva. Jaz 
osebno za sedaj nimam takšnih izkušenj in upam, da jih tudi 
ne bom imela. Poznam pa ljudi, ki so zelo nesrečni zara
di telefonsko - psiholoških problemov, raznih natolcevanj 
itd. Danes lahko zdravnik že skorajda bere naše misli, vidi 
našo srž v DNK, ampak mi, kot lastniki svojega telesa, nis
mo vedno deležni vseh informacij. Pri nekaterih je, žal še iz 
prejšnjih časov, ostalo mišljenje, da bolezen našega telesa ni 
naša, temveč našega zdravnika.Večkrat imamo občutek, po
leg vseh mogočih čakalnih vrst, posebno v privatni praksi, 
da nas je treba poslati na čim več različnih dragih pregledov, 
kakor da je cilj bolezen podaljšati, ne pa ozdraviti.
O privatnosti pisem, mailov in sms-ov je smešno sploh raz
pravljati. Osebno imam za sabo zelo poučno in gorko iz- 
kustvo.Vse je dosegljivo vesoljnemu svetu, da ne govorimo 
neki drugi osebi. In kljub vsemu in vseh poudarkih o varstvu 
osebnih podatkov, so ti vse bolj dostopni vsakemu, ki se le 
malo potrudi.
Tako se počasi izgublja vrednost norm nekdanje vzgoje in 
bontona.Vsi bodo rekli, da so zato krivi mediji. Mogoče so 
res, nisem pa prepričana.
Če kupujemo preko interneta, se res sami izpostavljamo in 
moramo biti še kako previdni, vendar odločitev je naša. Jaz 
še vedno prisegam na staro dobro trgovino. Čeprav...
Tudi tam...,če kupujete kaj velikega in morate čakati na do
bavo, bodo izvedeli, kdaj niste doma, točen naslov, številko 
telefona itd...
Iz satelita nas lahko dobijo, medtem ko se utapljamo v vse 
večji administraciji vedno novih in novih dodatnih nalogah 
in vse manjših plačah.
Kaj ste danes imeli za kosilo?
Big Brother nas gleda!

StR.
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Balinanje na KRC Stopnikar
V soboto, 19.04.1008, je v športnem centru KRC Stopnikar na Dolu potekal 

I. spomladanski turnir v balinanju.

Prizorišče dogajanja

■? *
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Zvone Močilar na sredi - nadvse natančni blagajnik, tokrat v vlogi snemalca, 
na levi Jože Deželak, tretje uvrščeni.

Drago Kolar, predsednik, drugouvršče
ni

Zmagoslavni nasmeh zmagovalca 
Inča - Ivana Zupana, nekdanjega dol- 
goletnika KRC Stopnikar.

Udeležilo se ga je 24 članov te zagnane 
športne skupine, dva pa sta izostala opra
vičeno. Tekmovanje je potekalo v popol
danskem času in ga občasne dežne kaplje 
niso motile.
Zmagovalec turnirja je postal Ivan Zu
pan, drugo mesto je osvojil Drago Kolar, 
tretji pa je bil Jože Deželak. Za nagrado 
so prejeli prehodne pokal, za ostale pa je 
bila »tolažilna nagrada« prijetna družba, 
nekaj dobre kapljice, pa tudi zadišalo je iz 
zidane peči, katere vsebino je strokovno 
nadzoroval njihov član Tone Povše.

Besedilo in slike: Fanči Moljk
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NLB Stanovanjski kredit 
že od EURIBOR 

+1,50 %*
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Tudi vi potrebujete več prostora?
NLB Stanovanjski kredit je hitra in preprosta pot do nakupa, gradnje Ugodne akcijske pogoje NLB Stanovanjskih kreditov lahko
ali obnove vašega doma. Pridobite ga lahko v vrednosti do 100 % izkoristite do 30. junija 2008. Za več informacij obiščite
investicije, mladi ga lahko odplačujete tudi do 30 let. Ne izgubljajte vAvw.stanovanjskikredit.si.
časa, preverite podrobnosti pri svetovalcih v poslovalnicah
NLB Banke Zasavje.
Svetovanje je brezplačno, priložnost ugodna.

NLB® Skupina
www.stanovanjskikredit.si*r l x\
'Ponudba velja za kredite v EUR, za kreditojemalce, ki najamejo NLB Stanovanjski kredit za dobo do 10 let in imajo Osebni račun NLB Banke Zasavje, nanj 
prejemajo plačo ali pokojnino vsaj 6 mesecev in imajo sklenjeno NLB Varčevanje (NLB Vita, NLB Postopno varčevanja, NLB Depozit, NLB Skladi varčevalni načrt) 
najmanj 3 leta ali ob odobritvi kredita hkrati sklenejo eno od NLB Varčevanj ali pa so tako varčevanje sklenili v obdobju od oktobra 2007 do dneva odobritve kredita 
za dobo najmanj 3 let oz. NLB Depozit za najmanj 1 leto in sklenejo življenjsko zavarovanje za primer smrti kreditojemalca pri NLB Viti in znesek kredita je večji od 
30.000 EUR. Ponudba omenjene obrestne mere in dodatno tudi polovičnih stroškov odobritve NLB Stanovanjskega kredita velja tudi za NSVS varčevalce, ki ob 
najemu NLB Stanovanjskega kredita, hkrati najamejo tudi kredit po NSVS pogojih. Ponudba velja do 30. 6. 2008. Efektivna obrestna mera (EOM) je 6,18%.
Izračun EOM je narejen na dan 5.3.2008 in je informativne narave. Pri izračunu je upoštevan kredit v višini 31.000 EUR, zavarovan z zastavo nepremičnine, stroški 
odobritve brez cenitve nepremičnine, dobo odplačila 10 let, z obrestno mero 6M Euribor + 1,50 %, za kreditojemalca z Osebnim računom NLB Banke Zasavje, na 
katerega prejema plačo ali pokojnino vsaj 6 mesecev, posluje s Plačilno kartico in varčuje najmanj 3 leta, kredit pa bo odplačeval preko pooblastila z računa NLB 
Banke Zasavje. EOM se lahko spremeni, če se spremenijo stroški odobritve, stroški zavarovanja, dan in mesec črpanja kredita.


